
Manİsa Kulis Haber ve Manisa Olay
Gazetesi WhatsApp İhbar hattına

ulaşan G. K., eski sevgilisi H. S.'nin 5 yıldır
peşini bırakmadığını ve kendisini yaptığı
paylaşımlar ile rahatsız ettiğini belirtti. Yal-
nızca 2 ay süren ilişkilerinin ardından sa-
plantılı eski sevgilinin 5 yıldır kendisinin
peşini bırakmadığını söyleyen G. K., “Eski
sevgilim 5 sene oldu peşimi bırakmıyor.
Karakola gittim hiçbir şey yapılamadı.
Uzaklaştırma kararı var ama paylaşım
yapmaya devam ediyor. Vazgeçmiyor ne
yapacağımı bilmiyorum.” ifadeleriyle duru-
mun vahametini açıkladı. Geçmişte yal-
nızca 2 ay sürdüğü iddia edilen ilişki, G.
K.’nın hayatında büyük bir stres kaynağı
haline gelmiş durumda… “Yeter ki kurtu-
layım, başka bir şey istemiyorum.”
ifadelerini kullanan G. K. yetkililerin kendi-
sine yardımcı olmasını bekliyor.

Manİsa’nın Akhisar ilçesine bağlı
Hacıishak Mahallesi Yeldeğirmeni

mevkiinde boşa akan su vatandaşları
endişelendiriyor. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı su israfından dert yanıp
tasarruf çağrısında bulunurken, bölgede
yaşanan bu durum dikkat çekti. Hacıishak
mahallesi sakinleri boşa akan suya tepki
gösterdi. Manisa Büyükşehir Belediye
Başkanı Ferdi Zeyrek su tasarrufu
çağrısında bulunurken, Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi ve MASKİ'nin bu soruna
kayıtsız kalması vatandaşları hem şaşırttı
hem de öfkelendirdi. 

MAHALLELİ BOŞA AKAN SUYA TEPKİ GÖSTERDİ

7’de

6’da

5’te

6’da

ŞehzadeLer Belediye
Başkanı Gülşah Durbay

hakkında yazılan bir köşe yazısı
sonrası tepkiler gelmeye devam
ediyor. Bir tepki de İYİ Parti
Yunusemre İlçe Başkanı Hayriye
Banu Elbirler’den geldi. İYİ Parti
Yunusemre İlçe Başkanı Hayriye
Banu Elbirler, sosyal medya
hesabından Durbay’a destek açıkla-
ması yayımladı. Elbirler Durbay’a
yönelik spekülatif ve özel hayatına
ilişkin asılsız iddialardan dolayı son
derece üzgün olduğunu belirtti. 

yunuseMre Belediyesi, ilçede tarımsal
faaliyetleri artırmak, üreticileri bilinçlendirmek

amacıyla Tarım Sempozyumu düzenledi.
Bölgede tarımsal çalışmaların ve üreticilerin
sorunlarının ele alındığı sempozyumda yol hari-
tası belirlendi. Belediye Başkanı Semih Balaban
ise ilçede tarımın, üreticinin desteklenmesi için
var güçleri ile çalışacaklarını belirtti. 

Manisa'da yaşayan G.K. isimli genç kadın, 2 aylık eski sevgilisi H.S.'nin 5 yıldır peşini bırakmadığını ve sosyal medyada tehditkar paylaşımlar yaptığını iddia etti

Manisa’da yaşayan bir kadın, eski
sevgilisi tarafından 5 yıldır rahatsız
edildiğini, saplantılı eski sevgilinin

sosyal medyada hala kadının 
adını kullandığını ve tehditkar

mesajlar paylaştığını öne sürdü.

5 YILDIR TAKiP EDiLiYOR
MANiSALI KADININ iSYANI
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BYD'nin Manisa fabrikası
ÇED sürecine girdi!

Türkİye'de yaklaşık
1 milyar dolarlık

yatırım kararı alan
dünyanın önde gelen
otomotiv firması BYD'nin,
Manisa’da inşa edeceği
fabrika için Çevresel Etki
Değerlendirmesi (ÇED)
süreci başlatıldı.

Akhisar’da vatandaşlar tepkili: Su tasarrufu 
çağrısı yapılıyor ancak su boşa akıyor!

Vali Özkan Alaşehir'de 
yatırımları inceledi

Manİsa Valisi Vahdettin
Özkan, yürütülen hizmet ve

yatırımları yerinde değerlendirmek
amacıyla ilçe ziyaretlerine devam
ediyor. Vali Özkan Alaşehir ilçesini
ziyaret ederek Kaymakam Alper
Faruk Güngör ve Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu'ndan ilçe
hakkında bilgi aldı.

Yunusemre'de tarım sempozyumu!

Başkan Elbirler’den 
Gülşah Durbay’a destek 

Manisa’da Dünya 
Yürüyüş Günü etkinliği 

Manİsa'nın Yunusemre
ilçesinde 6 Ekim Dünya

Yürüyüş Günü etkinlikleri kap-
samında Manisa İl Sağlık
Müdürlüğü ile Vestel Beyaz
Eşya Sanayi ve Ticaret A.Ş.
işbirliğiyle düzenlenen yürüyüş
büyük ilgi gördü.

9 yaşındaki çocuğa 
sokak köpeği saldırdı

Manİsa’nın Turgutlu ilçesi Er-
genekon Mahallesi'nde 3. sınıf

öğrencisi Mehmet K. okul sonrası
eve gittiği sırada
sahipsiz bir
köpeğin saldırısına
uğradı. Elinden
yaralanan çocuk,
çevredekilerin
yardımıyla kur-
tarıldı. 3’te

4’te

2’de

5’te

MANiSA FK EViNDE GALiP!
Manisa Futbol Kulübü, Trendyol 1. Lig'in 8. haftasında sa-
hasında Gençlerbirliği'ni 30. dakikada Mamadou Cissokho'-
nun attığı golle 1-0 mağlup ederek puanını 14'e çıkardı.

Manİsa Futbol Kulübü, Trendyol
1. Lig’in 8. haftasında evinde

karşılaştığı Gençlerbirliği'ni tek golle
mağlup etti. Siyah-beyazlı ekip, sa-
hadan galip ayrıldı. Manisa 19 Mayıs
Stadyumu’nda oynanan karşılaşmayı
Başkan Yasemin Buket Aktan, Yöne-

tim Kurulu Üyeleri ve çok sayıda
taraftar takip etti. Manisa ekibi, maç
boyunca etkili bir performans
sergileyerek topa sahip olma
konusunda üstünlük sağladı ve
Gençlerbirliği'ne fazla pozisyon ver-
medi. 

SİYAH-BEYAZLILAR ZORLU MÜCADELEDE RAKİBİNE MAÇ BOYU ÜSTÜNLÜK KURDU

“VAZGEÇMİYOR NE YAPACAĞIMI BİLMİYORUM”

12’de 1-01-0
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Cansu MERİÇ

26 Eylül Dil Bayramı
dolayısıyla Özel Ma-
nisa Ülkem Koleji
Spil Konferans Sa-
lonu’nda Türkçe
Öğretmeni Melike
Kural Şimşek ta-
rafından 6 ve 7.
Sınıf öğrencilerine
konferans verildi.

Konferansta her
Türk gencinin ana di-
lini koruması ve geliştir-
mesi gerektiği vurgulandı.
Konferansta öğrencilerin dil bi-
linci kazanması amacıyla 13

Mayıs 1277’de Karamanoğlu
Mehmet Bey’in yayımladığı fer-

manın öneminden bahse-
dildi. 

Ulu Önder Mus-
tafa Kemal Ata-
türk’ün Türkçe
için yaptığı çalış-
malar anlatıldı.
Dilin canlı bir
mefhum olduğun-

dan, geçmişte çok
yaygın kullanılma-

sına rağmen günü-
müzde yok olmuş

dillerden bahsedildi. 
Türkçenin ölmemesi için her

bireyin üzerine düşen görevler

anlatılarak, öğrencilere dillerini
nasıl koruyabilecekleri hak-
kında bilgiler verildi. Türkçe ’ye
henüz yerleşmemiş yabancı
sözcüklerin Türkçe karşılıklarını
kullanmanın, dilimizi başka dil-
lerin istilasından korumak için
yapılabilecek en temel gayret
olduğu vurgulandı.

26 Eylül Türk Dil Bayra-
mında Özel Manisa Ülkem Ko-
leji öğrencileri okul içinde
hazırlanan panolar ve “Dünya
Dili Türkçe” konulu konferans
ile her gün farkında olmadan
kullandıkları ana dilleri hak-
kında bilinç ve farkındalık ka-
zandı. 

Ülkem Koleji’nde Dil Bayramı kutlandı

Manisa'nın Yunusemre
ilçesinde 6 Ekim Dünya Yürü-
yüş Günü etkinlikleri kapsa-
mında Manisa İl Sağlık
Müdürlüğü ile Vestel Beyaz
Eşya Sanayi ve Ticaret A.Ş. iş-
birliğiyle düzenlenen yürüyüş
büyük ilgi gördü.

Manisa'nın Yunusemre il-
çesindeki Laleli Yürüyüş Par-
kında gerçekleştirilen etkinliğe

Manisa İl Sağlık Müdürü Uzm.
Dr. Erol Karaca, hizmet baş-
kanları ve yardımcıları, Şehza-
deler ve Yunusemre İlçe
Sağlık Müdürlüğü personelleri,
Manisa İli Yeterli ve Dengeli
Beslenme ve Hareketli Yaşam
Kurulu üyesi kurum ve kuru-
luşların çalışanları ve çok sa-
yıda vatandaş katıldı. 

Katılımcılar, sağlıklı yaşa-

mın ve fiziksel aktivitenin öne-
mine dikkat çekmek amacıyla
birlikte yürüyüş yaparak, sağ-
lıklı bir yaşam tarzının yaygın-
laştırılmasına destek verdi.

Etkinlik alanında kurulan
stantlar da vatandaşlar tara-
fından büyük ilgi gördü. 

Sağlıklı beslenme ve hare-
ketli yaşam ile ilgili bilgilendi-
rici materyallerin dağıtıldığı

stantlarda, katılımcılara yaşam
tarzı değişiklikleri konusunda
önerilerde bulunuldu.

Etkinlik bitiminde, Manisa
Gençlik Spor İl Müdürlü-
ğü'nde görevli Antrenör Nuray
Begeççamlı'ya katkılarından
dolayı, Manisa İl Sağlık Mü-
dürü Uzm. Dr. Erol Karaca ta-
rafından teşekkür belgesi
takdim edildi. iHa

Manisa’da Dünya Yürüyüş Günü etkinliği 
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 239 67 44

YAVUZ ECZANESİ
0236 231 42 69

MESİR ECZANESİ 

UFUK ECZANESİ

0236 232 00 71

0236 409 55 75

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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NUR EGE ECZANESİ
1913 - Amerikalı iş insanı Henry Ford, üretimde yürüyen bant tekniğini kullanmaya başladı.
1919 - Faaliyetini sürdüren en eski havayolu şirketi KLM, Hollanda'da kuruldu.
1920 - T.C. Resmî Gazete kuruldu.
1922 - Şile'nin (İstanbul) İngiliz işgalinden kurtuluşu.
1926 - İtalya'da Mussolini önderliğindeki Faşist Parti Devlet Partisi olduğunu açıkladı; her
türlü muhalefet yasaklandı.
1928 - İstanbul'da tramvay işçileri greve başladı. Grev 8 gün sürdü.
1940 - Nazi Almanyası, Romanya'yı işgal etti.
1949 - Doğu Almanya kuruldu.
1950 - Çin Halk Kurtuluş Ordusu, Tibet'e girdi
1952 - Barkodun patenti alındı.
1954 - Suna Kan, Cenevre'de yapılan uluslararası keman yarışmasında birinci oldu.

GÜNÜN OLAYI

19 ilde uyuşturucuya
karşı düzenlenen “Narkoçelik-
42” operasyonlarında 49 şüp-
heli yakalandı, 22’si tutuklandı.

İçişleri Bakanı Ali Yerli-
kaya’nın paylaştığı bilgilere

göre, 19 ilde uyuşturucu
madde ve imalatçılarına yöne-
lik jandarma ekipleri tarafınca
“Narkoçelik-42” operasyonları
düzenlendi. 

Diyarbakır, İstanbul, An-

kara, Van, Samsun, Erzurum,
Manisa, Artvin, Ardahan, An-
talya, Balıkesir, Siirt, Tekirdağ,
Karaman, Gaziantep, Edirne,
Aksaray, Kahramanmaraş  ve
Hakkari’de düzenlenen ope-

rasyonlar sonucu 49 şüpheli
yakalandı. 

Şüphelilerden 22’si tutukla-
nırken 3’ü hakkında ise adli
kontrol kararı verildi. 

24 şüphelinin işlemleri ise
devam ediyor. Ayrıca operas-
yonlar sonucu, 1 ton 971 kilo-
gram uyuşturucu madde, 4

milyon 389 bin adet kök ken-
evir ve kök skunk ve 267 bin
593 adet uyuşturucu hap ele
geçirildi.

Bakan Yerlikaya, 4 Haziran
2023 - 30 Eylül 2024 tarihleri
arasında olan bu kabine döne-
minde 62 bin 132 operasyon
düzenlendiğini bildirdi. 

Düzenlenen bu operasyon-
lar sonucu 42 bin 908 şüpheli
tutuklandı. 18 bin 718’i hak-
kında adli kontrol kararı verildi.

Bu operasyonlarda ayrıca;
163,7 ton uyuşturucu madde,
79,5 milyon uyuşturucu hap,
261,4 milyon kök kenevir ele
geçirildi. iHa

“Narkoçelik-42” operasyonlarında
49 şüpheli yakalandı
“Narkoçelik-42” operasyonlarında
49 şüpheli yakalandı

Sokak köpeği saldırısı: 9 yaşındaki çocuk yaralandı
Manisa'nın Turgutlu ilçe-

sinde sahipsiz köpeğin saldırı-
sına uğrayan 9 yaşındaki çocuk
yaralandı.

Manisa’nın Turgutlu ilçesi
Ergenekon Mahallesi'nde Arif
Canpoyraz İlkokulu 3. sınıf öğ-
rencisi Mehmet K., Cuma günü
okul sonrası eve gittiği sırada
sahipsiz bir köpeğin saldırısına
uğradı. Elinden yaralanan
çocuk, çevredekilerin yardı-
mıyla kurtarıldı.

Küçük çocuk, ailesine duru-
mun bildirilmesi üzerine olay
yerine gelen yakını Mehmet
Karaaslan tarafından Turgutlu
Devlet Hastanesine götürüldü.
3. sınıf öğrencisi, tedavisinin ar-
dından evine döndü. Yaralı ço-
cuğu hastaneye götüren
Mehmet Karaaslan, "İş yerin-
deydim, telefon geldi, yeğenim
okuldan çıkınca köpek saldırı-
sına uğramış. Allah'tan yanında
diğer kuzenleri ve arkadaşları

varmış, kurtarmışlar. 
Elinden ısırarak yaralamış.

Bu olaylarla sürekli karşılaş-

maya başladık. Buna bir
çözüm bulmaları lazım. Bele-
diyeyi arıyoruz köpekleri toplu-

yorlar, nerdeyse aynı gün içeri-
sinde tekrar aynı yere geri bı-
rakıyorlar." dedi.

İlkokul öğrencisi çocuk da
olay sırasında çok korktuğunu
söyledi. aa

yangında 1 kişi yaralandı
Selendi'de ahırda çıkan 

Manisa'nın Selendi ilçe-
sinde ahırda çıkan yangında bir
kişi yaralandı, iki büyükbaş
hayvan telef oldu.

Alınan bilgiye göre, Kara-
beyler Mahallesi Tefciler So-
kak'ta Yüksel A'e ait ahırda
henüz belirlenemeyen nedenle
yangın çıktı.

Ahırdaki hayvanları kurtar-

maya çalışan A'ün eşi Gülten
A'ün (46) yüzünde ve kollarında
yanık oluştu. 

Gülten A, ambulansla Se-
lendi Devlet Hastanesine kaldı-
rıldı. 

Yangında iki büyükbaş hay-
van telef oldu, bazı hayvanlar
yaralandı. Yangın müdahale so-
nucu söndürüldü. aa

Manisa'nın Yunusemre il-
çesinde FETÖ/PDY'ye üye
olmak suçundan aranan karı
koca yakalandı. Manisa İl Em-
niyet Müdürlüğü Terörle Müca-
dele Şube Müdürlüğü ekipleri,
firari hükümlüleri yakalamak
için çalışma başlattı. Çalışma
kapsamında, 7 yıl 6 ay hapis
cezası bulunan firari İ.K. ile 6 yıl
3 ay hapis cezasıyla aranan eşi

S.K'yi ilçede saklandıkları yerde
yakalandı. Gözaltına alınan İ.K.
ve S.K. işlemlerinin ardından
cezaevine gönderildi. aa

Firari FETÖ üyesi karı
koca yakalandı
Firari FETÖ üyesi karı
koca yakalandı
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Manisa Valisi Vahdettin
Özkan, yürütülen hizmet ve ya-
tırımları yerinde değerlendirmek
amacıyla ilçe ziyaretlerine

devam ediyor. Vali Özkan Ala-
şehir ilçesini ziyaret ederek
Kaymakam Alper Faruk Gün-
gör ve Belediye Başkanı Ahmet

Öküzcüoğlu'ndan ilçe hakkında
bilgi aldı.

Göreve başladığı ilk günden
ilçe programlarına başlayan

Vali Özkan, Alaşehir ilçesini zi-
yaret etti. Kaymakam Güngör,
Belediye Başkanı Ahmet Öküz-
cüoğlu ve kurum yetkilileriyle
bir araya gelen Vali Özkan, yü-
rütülen projeleri, kamu hizmet-
lerini, takip ve iyileştirme
çalışmalarını değerlendirdi.

Alaşehir Kaymakamlığını zi-
yaret eden Vali Vahdettin
Özkan, Kaymakam Alper Faruk
Güngör ve ilçe protokolü tara-
fından karşılandı.

Kaymakamlıkta ilçenin
genel durumu ve yürütülen ça-
lışmalara ilişkin bilgi alan Vali
Vahdettin Özkan, Kaymakam
Alper Faruk Güngör,  Belediye
Başkanı Ahmet Öküzcüoğlu ve
ilçe yetkilileri ile birlikte ilçenin
potansiyeli, ilçenin gelişimine

katkı sağlayacak çalışmalara
ilişkin bir değerlendirme toplan-
tısı gerçekleştirdi.

Manisa’nın her alanda geliş-
miş ve katma değer üreten bir
şehir olduğunu belirten Vali
Özkan, “İlçelerimizdeki sanayi,
tarım, turizm potansiyelini gör-
mek, verilen hizmetleri yerinde
ilçe yetkililerimizle değerlendir-
mek bizlere ilçelerimiz için ge-

lecekte neler yapılması nokta-
sında önemli veriler sağlıyor.
Her ilçemizin farklı özellikleriyle
ön plana çıktığını, önemli birer
üretim ve istihdam noktaları ha-
line gelmiş olduklarını görüyo-
ruz. Ziyaretlerimizde de mevcut
potansiyeli daha da artırma hu-
susunda yapılabilecek çalışma-
lara ilişkin istişarelerde
bulunuyoruz.” dedi. iHa

Vali Özkan Alaşehir'de
yatırımları inceledi
Vali Özkan Alaşehir'de
yatırımları inceledi

DeMirci Belediye Başkanı
Erkan Kara, yerel seçim sonrası
yapılan çalışmalar ve yatırımlar

hakkında bilgi verdi.
Mehmet Akif Ersoy Gençlik

Merkezinde düzenlenen halk

toplantısında konuşan Kara,
şeffaf bir yönetim anlayışı ile
hizmet verdiklerini söyledi.

Demirci - Salihli kara yo-
lunda yapım çalışmalarının sür-
düğünü aktaran Kara, ilçe
merkezinde sıcak asfalt uygu-
lamasına başladıklarını kay-
detti. Kara, atıl vaziyetteki
meteoroloji binasını belediye
sosyal tesisi yapmak için tadilat
gerçekleştirileceğini ifade ede-
rek, "Üniversite caddemizi şeh-
rimize yakışır bir şekilde prestij
caddesi olarak sil baştan yeni-
leyecek, ilçemizin cazibe mer-
kezi haline getireceğiz." dedi.

Programda belediyeden
son 6 ayda emekli olanlara te-
şekkür plaketi verildi. aa

Başkan Kara Demirci’deki yatırımları açıkladı

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi, Yunusemre ilçesi Mura-

diye Mahallesi’nde bulunan
Anıtlar Kurulu’nca tescilli tarihi

mezarlığı yenilenerek, temiz ve
düzenli bir hale getirildi.

Muradiye Mahallesi’nde bu-
lunan tarihi mezarlıkta, Manisa
Büyükşehir Belediyesi Mezar-
lıklar Dairesi Başkanlığı ekipleri
tarafından kapsamlı bir temizlik
çalışması gerçekleştirildi. Me-
zarlıktaki yabani otlar temizle-
nirken, ağaçların budaması
yapıldı ve çevresi çitle çevrildi.
Mezarlık içinde bulunan ağaç-
ların zararlılara karşı boyaması
da gerçekleştirilirken, mezarlık
çevresi de yenilendi. 

Mezarlıklar Dairesi Başkanı
Erhan İnce, yaptığı açıklamada,
“Vefat edenlerimizin kabirlerinin
temiz ve bakımlı olması bizim
için çok önemli. Anıtlar Ku-

rulu’nca tescilli Muradiye Ma-
hallesi mezarlığında da kap-
samlı bir temizlik çalışması
gerçekleştirdik. İlimiz genelinde

mezarlıklarımızın daha temiz ve
bakımlı olmasına hassasiyetle
yaklaşıyoruz” dedi. 

Haber Merkezi

Muradiye Mezarlığı temizlendiMuradiye Mezarlığı temizlendi

Manisa’nın Yunusemre ilçesine bağlı İzmir Caddesi civa-
rında devriye görevini sürdüren Manisa Büyükşehir Belediyesi
zabıta ekipleri, nefes almakta güçlük çektiği tespit edilen bir
buçuk yaşındaki çocuğu ekip aracıyla hastaneye yetiştirerek
hayata tutunmasını sağladı.   

Manisa’nın Yunusemre ilçesi İzmir Caddesi üzeri, Karaköy
Zabıta Karakolu civarında devriye görevi yapan Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi Zabıta Dairesi Başkanlığı ekipleri, bir va-
tandaşın yardım çığlığı üzerine harekete geçti. Ekiplerin ulaştığı
noktada, 1,5 yaşındaki Fadime Berra Çınar’ın nefes almakta
güçlük çektiği fark edildi. Durumu tespit eden Büyükşehir za-
bıta ekibi, hızla küçük çocuğu ekip aracına alarak Merkez-
efendi Devlet Hastanesi’ne ulaştırdı. Çocuğun hayati
tehlikesinin bulunmadığı ve hastanenin kırmızı alanında gerekli
tedavilerin uygulandığı bildirildi. Olay anında çocuğa müdahale
eden zabıta ekiplerine, anne Melek Çınar ve baba Sezai Çınar
teşekkür etti. Haber merkezi

Manisa’da zabıtadan
hayati müdahale   

Manisa Şehir Hastanesi
ve Manisa İl Sağlık Müdürlüğü
tarafından yürütülen “Kronik
Yara Bakımından Avrupa Yo-
lunda” projesi, Türkiye Ulusal
Ajansı’nın Erasmus+ programı
kapsamında Almanya’nın Gel-
senkirchen şehrinde gerçekleş-
tirildi.

Türkiye Ulusal Ajansı 2023
yılı Erasmus 2. başvuru dönemi
kapsamında desteklenen “Kro-
nik Yara Bakımından Avrupa
Yolunda” isimli proje, Manisa
Şehir Hastanesi tarafından su-
nulurken, Manisa İl Sağlık Mü-
dürlüğü de proje ortağı olarak

yer aldı.
Projenin LTT faaliyeti, Al-

manya’nın Gelsenkirchen şeh-

rinde düzenlendi. Hareketlilik
dönüşü, katılımcılardan oluşan
grup, Manisa İl Sağlık Müdürü

Uzm. Dr. Erol Karaca’ya ger-
çekleştirdikleri hareketlilik
hakkında bilgi verdi.

Bu etkinlik, katılımcıların
deneyimlerini paylaşarak pro-
jenin hedefleri doğrultusunda
ilerlemeyi sağladı. 18 ay süre-
cek olan projede, kronik yara
bakım alanında çalışan mes-
leki personele yönelik semi-
nerler ve sempozyumlar
düzenlenecek. Proje sonunda,
katılımcıların ihtiyaçlarına
uygun bir e-öğrenme plat-
formu oluşturulması hedefleni-
yor. Haber Merkezi

‘Kronik Yara Bakımında Avrupa Yolunda
Projesi’ Almanya’da gerçekleştirildi
‘Kronik Yara Bakımında Avrupa Yolunda
Projesi’ Almanya’da gerçekleştirildi
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TÜRKiYE'DE yaklaşık 1
milyar dolarlık yatırım kararı
alan dünyanın önde gelen oto-
motiv firması BYD'nin, Ma-
nisa’da inşa edeceği fabrika
için Çevresel Etki Değerlendir-
mesi (ÇED) süreci başlatıldı.

Çinli BYD firması ile Sanayi
ve Teknoloji Bakanlığı arasında,
Türkiye'de yatırıma yönelik an-
laşma, temmuz ayında Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip

Erdoğan'ın öncülüğünde imza-
lanmıştı.

Bu kapsamda Manisa'da
yaklaşık 1 milyar dolarlık yatı-
rımla inşa edilmesi planlanan
Binek Araç Üretim Tesisi Proje-
si'ne ilişkin ÇED başvuru dos-
yası Çevre, Şehircilik ve İklim
Değişikliği Bakanlığına su-
nuldu. Böylece, projeye ilişkin
ÇED süreci başlatıldı.

Süreç tamamlanana kadar,

her türlü bilgi ve projeye ilişkin
görüş, soru ve öneriler, Manisa
Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdürlüğü veya Çevre,
Şehircilik ve İklim Değişikliği
Bakanlığına gönderilebilecek.

ÇED başvuru dosyasında
yer alan bilgilere göre, planla-
nan yatırım ile Manisa'nın
Yunus Emre ilçesindeki Ma-
nisa Organize Sanayi Bölgesi
içerisinde arsa tahsisi yapılan

organize sanayi alanında BYD
Turkey Otomotiv Limited Şir-
keti tarafından 200 bin kapasi-
teli şarj edilebilir hibrit ve
elektrikli otomobil üretimi ya-
pılacak. Proje alanı olarak se-
çilen alanda pres, gövde
kaynak, boyahane, montaj
hatlarından oluşan ana üretim
aşamalarının yanı sıra şasi, is-
kelet (frame), motor üretimi
(montajı), elektrikli araç batar-
yası montaj, araç tamponu,
fren balatası, araç koltuğu ve
araç kliması gibi parçaların
üretimine yönelik de fabrikalar
kurulacak.

Araç üretimi için gerekli
diğer parçalar ise Çin ve Tür-
kiye'den tedarik edilerek, şarj
edilebilir hibrit ve elektrikli
binek araçların üretimi, taban
alanı 962 bin 958 metrekare
olmak üzere 1 milyon 368 bin
275,60 metrekare kapalı

alanda gerçekleştirilecek.
Proje alanında, üretilen araçla-
rın test ve deneme sürüşleri-
nin yapılması için test parkuru
ve sürdürülebilir mobilite tek-
nolojilerine yönelik AR-GE bi-
nası da yer alacak.

Planlanan projenin inşaat
aşamasında ortalama 2 bin
500 kişi, işletme aşamasında
ise 3 vardiya halinde top-
lamda 12 bin kişi çalışacak.

sIFIR aTIK YÖnETiM 
PLanI uYGuLanaCaK

Atık yönetimi çerçevesinde,
BYD'nin fabrikasında atık olu-
şumunu en aza indirmek ama-
cıyla kaynağında azaltma
stratejileri uygulanacak. Atıkla-
rın türüne ve özelliklerine göre
ayrıştırılıp, geri dönüşüm ve
enerji geri kazanım süreçlerine
dahil edilmesi hedefleniyor.

Şirketin birinci önceliği, üre-
tim süreçlerinde atık oluşu-

munu engellemek olacak. Bu
mümkün olmadığında, atıklar
tekrar kullanım ve geri dönü-
şüm aşamalarına dahil edilerek
çevresel etki en aza indirilecek.
Geri dönüştürülemeyen atıklar
için ise düzenli depolama yön-
temi kullanılacak, böylece sür-
dürülebilir bir yönetim anlayışı
benimsenecek.

inŞaaTIn 2025'TE 
BaŞLaMasI 

PLanLanIYOR
Projenin inşaat aşamasının,

gerekli izin ve onay aşamaları
tamamlandıktan sonra 2025'te
başlaması ve aynı yılın sonu
veya 2026 yılı ilk çeyreğinde
tamamlanması planlanıyor.
2025'in son çeyreğinde ma-
kine ekipmanların kurulumuna
başlanması, 2026 yılı ilk çey-
reğine kadar tamamlanması
ile üretime başlanması bekle-
niyor. aa

BYD'nin Manisa fabrikası
ÇED sürecine girdi!

BYD'nin Manisa fabrikası
ÇED sürecine girdi!

YunusEMRE Belediyesi,
ilçede tarımsal faaliyetleri artır-
mak, üreticileri bilinçlendirmek
amacıyla Tarım Sempozyumu
düzenledi. Bölgede tarımsal
çalışmaların ve üreticilerin so-
runlarının ele alındığı sempoz-
yumda yol haritası belirlendi.

Yunusemre Belediyesi,
Yuntdağı’nda tarımsal ürün çe-
şitliliğini artırmak, üreticisine
destek vermek için çalışmala-
rına bir yenisini ekledi. Yunus
Emre Millet Çarşısı Etkinlik Sa-
lonu’nda ‘Çiftçimizin Yanında-
yız’ sloganıyla Tarım
Sempozyumu düzenlendi.
Sempozyumu dinleyenler ara-
sında Belediye Başkanı Semih

Balaban, CHP İlçe Başkanı
Mehmet Arslan, belediye baş-
kan yardımcıları, siyasi parti
temsilcileri, sivil toplum örgütü
temsilcileri, mahalle muhtarları
ve üreticiler katıldı.

Saygı duruşunda bulunul-
ması ve İstiklal Marşı’nın okun-
masının ardından programda
ilk konuşmayı yapan Belediye
Başkan Yardımcısı Cengiz Bal-
kan Yunusemre Belediyesi’nin
yürüttüğü tarımsal projelere iliş-
kin katılımcıları bilgilendirdi.
Balkan konuşmasında, “Gün
geçtikçe azalan tarım çalışanın
azalması, mahsullerin değer
kaybı yaşaması, doğru teşvik-
lerin sunulmaması gibi neden-

lerle tarımda dışa bağımlılık art-
tıkça ülkemizin dışa bağımlılığı
artmaya devam edecektir.
Doğru eğitim toplumu tarıma
teşvik edici uygulamalar ve fi-
nansal destek ile ülkemizde ta-
rımı yeniden ayağa
kaldırabiliriz. Bu düşüncelerin
ışığında yapacağımız projelere
örnek olarak bugünkü gibi
sempozyum ve eğitimler dü-
zenleyeceğiz. En temel uygula-
malarla yatırımcı ve
üreticilerimizi bir araya getire-
ceğiz. Ayn-i desteklerimizi arttı-
racak, zirai eğitimlerimizi
yaygınlaştıracağız” diye ko-
nuştu.

BaŞKan BaLaBan: 
“TaRIM OLMaZsa 

HiÇBiR ŞEY OLMaZ"
Katılımcılara seslenen Bele-

diye Başkanı Semih Balaban
ise ilçede tarımın, üreticinin
desteklenmesi için var güçleri
ile çalışacaklarını belirtti. Baş-
kan Balaban konuşmasında,
“Tarıma büyük önem veriyoruz.
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Ferdi Zeyrek’in de bu
alanda güzel projeleri var. Bun-
lar hayata geçmeye başladı.
Birlikte çiftçimizi desteklemek
için elimizden gelen her şeyi
yapacağız. Özellikle de büyük-
şehir yasasıyla köylerin kırsal
mahalleye dönüşmesi bana
göre tarıma vurulan en büyük

darbeydi. Bizler Ferdi Başka-
nımla seçimden önce bunların
yeniden köy statüsüne dönüş-
türeceğimizin sözünü vermiştik.
İlk adımı atarak 18 mahallemi-
zin planlarını çizdik. Büyükşehir
de onayladı. Geri kalan mahal-
leleri de süreç içerisinde dön-
üştüreceğiz. Çünkü kırsal
mahallenin kentsel mahalleye
dönüşmesi tarım ve hayvancılı-
ğın önünde en büyük engel.
Tarım ve su olmazsa hiçbir şey
olmaz. Bu nedenle önümüz-
deki süreçte de tarıma önem
vereceğiz” dedi.

GEÇMiŞTEn GÜnÜMÜZE 
TaRIMI anLaTTILaR

İlk oturumunun moderatör-
lüğünü Ziraat Mühendisi Nazım
Şafak, yaparken; Tariş Üzüm
Birliği Eski Birlik Başkanı Murat
Uludemir, Manisa Ziraat Odası
Başkanı Hüseyin Altındağ, Ulu-

sal Gıda ve Tarım Birliği Üyesi
Prof. Dr. Yaşar Uysal,  ‘Yunu-
semre’de Geçmişten Günü-
müze Tarım’ı masaya yatırdı.
Tarımda uygulanan yanlış politi-
kaların üreticileri getirdiği duru-
mun anlatıldığı ilk oturumda
plansız, yanlış ve bilinçsiz tarım
uygulamalarının bugün üreticiyi
zor duruma düşürdüğünü, üre-
ticinin üretim yapamaz hale ge-
tirdiğine dikkat çekti.

YEREL YÖnETiMLER VE 
TaRIMa DEsTEK

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Kırsal Hizmetler Daire
Başkanı Yılmaz Usta’nın yap-
tığı 2 oturumun moderatörlü-
ğünün konusu ise ‘Yerel
Yönetimler ve Tarıma Destek’
oldu. İstanbul Büyükşehir Be-
lediyesi Tarımsal Hizmetler
Daire Başkanı Ahmet Atalık,
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi

Kırsal Hizmetler Daire Başkanı
Gülnaz Uzuner, İzmir Büyükşe-
hir Belediyesi Tarımsal Projeler
Şube Müdürü Ali Selim Alpas-
lan, Ege Üniversitesi Ziraat Fa-
kültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr.
Yusuf Kurucu yerel yönetimle-
rin tarım konusunda yapabile-
cekleri masaya yatırdılar.
Panelistler, oturum sonunda
üreticilerin sorularını yanıtladı.

PanELisTLERE PLaKET 
TaKDiM EDiLDi

Başkan Balaban sempoz-
yumun sonunda panelistlere
plaket vererek değerli bilgileri
kendileri ile paylaştıkları için te-
şekkür ederek, Başkan Bala-
ban, “Güzel bir çalışma yaptık.
Emeği geçen herkese teşekkür
ediyorum. Akademisyenlerden
değerli bilgiler edindik. Bu tür
çalışmalarımız devam edecek”
diye konuştu. iHa

Yunusemre'de tarım sempozyumu!Yunusemre'de tarım sempozyumu!

Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi ve Otolife Dergisi işbirli-
ğinde bu yıl 1’incisi düzenlenen
Manisa Otoshow otomobil
fuarı, Cumhuriyet Meydanı’nda
açıldı. Fuarda yaklaşık 12
marka ve 45 farklı araba mode-
linin sergilendi.

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi ve Otolife Dergisi işbirli-
ğinde otomobil dünyasındaki
en yeni teknolojileri gün yü-
züne çıkaracak ve Manisalı
yurttaşları geleceğin teknoloji-
siyle tanıştıracak Manisa
Otoshow otomobil fuarı açıldı.
Açılışta Manisa Büyükşehir
Belediyesi Genel Sekreter Yar-
dımcısı Ulaş Aydın, Yunu-
semre Belediye Başkan
Yardımcıları; Hakan Gürtunca
ve Emine Özge Arslan, Otolife
Genel Müdürü Volkan Dizen,
Büyükşehir görevlileri, fuar
personeli ile Manisalı yurttaş-
lar yer aldı. 4-6 Ekim tarihleri
arasında gerçekleştirilecek
otomobil fuarında, çeşitli mar-
kalara ait yaklaşık 45 farklı
model ziyaretçilerin beğeni-
sine sunuluyor. 

Son teknolojiyle donatılmış
arabaların yeni çıkan modelle-
rinin sergilendiği etkinlikte,
araba tutkunları araçları yakın-
dan inceleme fırsatı buluyor.

Cumhuriyet Meydanı’nda ya-
pılan fuarda ziyaretçiler, hem
arabaları yakında inceleyebili-
yor hem de otomobil sektörü
hakkında bilgi alabiliyor.

“TEMEL 
aMaÇLaRIMIZDan BiR 

TanEsi DE YaŞaYan BiR 
Manisa inŞa 
ETMEKTiR”

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Genel Sekreter Yardımcısı
Ulaş Aydın, Manisalıların bir
başka kente ihtiyaç duymaksı-
zın diledikleri birçok şeyi kent-

lerinde gerçekleştirebilmeleri
için çalıştıklarını belirtti. Aydın,
“Manisa Büyükşehir Belediye
olarak gündelik hayatın, sosyal
yaşamın kent hayatında ne
kadar önemli bir yere sahip ol-
duğunu biliyoruz. 

Temel amaçlarımızdan bir
tanesi de her gün, her gece,
her saat yaşayan bir Manisa
inşa etmektir. Manisalıların bir
başka kente ihtiyaç duymaksı-
zın diledikleri birçok şeyi kent-
lerinde gerçekleştirebilecekleri
bir iklim hayal ediyoruz. 

Bunun için de parklar, mey-
danlar, caddelerde gerçekleşti-
rilen kültür, sanat ve spor
etkinlikleri son derece önemli-
dir. Otolife Dergisi tarafından
düzenlenen 1. Manisa Otos-
how’u da biz bu açıdan ele alı-
yoruz” dedi. 

“12 MaRKa VE 
45 CiVaRInDa 

MODELiMiZ VaR”
Otolife Genel Müdürü Vol-

kan Dizen de 1. Manisa Otos-
how otomobil fuarının
açılısında konuşma yaptı.

Dizen, “Bugün itibariyle 4-5-6
Ekim tarihlerinde, saat 11.00
ile 19.00 arasında 1. Manisa
Otoshow ziyaretçilere açık
olacak. 

Fuarda yaklaşık 12 marka
ve 45 civarında modelimiz var.
Özellikle son dönemlerde re-
vaçta olan elektrikli araçlar da
mevcut. Organizasyona özel
katılımcı markalarımızdan ba-
zılarında, ciddi indirimler ve
ödeme kolaylıkları bulunuyor.
Manisa halkımızın bunlardan
yararlanmasını istiyoruz. Ön-
celikle Manisa Büyükşehir Be-
lediye Başkanımız Ferdi
Zeyrek’e, belediye çalışanla-
rına ve katılımcı firmalarımıza
teşekkür ediyorum” ifadelerini
kullandı.

“Manisa iÇin ÇOK 
GÜZEL BiR ETKinLiK”

Aşık Buzkan otomobil fua-
rının Manisa için güzel bir et-
kinlik olduğunu söyledi.
Buzkan, “Bence Manisa için
çok güzel bir etkinlik. Şehrin
içinde olduğundan İzmir’e git-
meye gerek yok. Mesela arka-
daşım da araç aldı. Fakat
İzmir’e gitti. Bu fuarla artık İz-
mir’e gitmeye gerek kalmadı”
diye konuştu. 

Mehmet Dökmeciler ise
“Herkes geliyor. Bilgi ediniyor.
İhtiyacı olan ihtiyacını karşılı-
yor. Bence Manisa için çok
güzel. Ama daha fazla marka
olursa seçenekler artarsa
daha da iyi olur” dedi. 

Haber Merkezi

Manisa Otoshow otomobil fuarı açıldıManisa Otoshow otomobil fuarı açıldı
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Cansu MERİÇ

TüRKiye’De kadına şiddet
ve kadın cinayetleri maalesef
son haftaların en çok gündem
olan konuları arasında yer alı-
yor.

Manisa’da geçtiğimiz hafta-
larda hamile bir kadının sokak
ortasında sopayla darp edil-
mesi, yine Manisa’da bir kadı-
nın boşanma aşamasındaki eşi
tarafından boğularak öldürül-
mesi, sosyal medyada genç
kızların tehdit edilmesi, İstan-
bul’da sokak ortasında bir ka-

dına yapılan tecavüz girişimi,
yine İstanbul’da Fatih Edirne-
kapı Surları’nda 2 genç kızın
vahşice katledilmesi…

Tüm bu gelişmelerin ardın-
dan Manisa’da yaşayan bir
kadın, eski sevgilisi tarafından
5 yıldır rahatsız edildiğini, sap-
lantılı eski sevgilinin sosyal
medyada hala kadının adını
kullandığını ve tehditkar mesaj-
lar paylaştığını öne sürdü.

2 aylık ilişkinin ardından
eski sevgili H.S.'nin kendisini 5
yıldır takip ettiğini söyleyen
G.K., şahsın son paylaşımların-
dan oldukça tedirgin oldu.

2 ayLıK sevGiLi 5 yıLDıR 
PeŞini BıRaKMaDı

Manisa Kulis Haber ve Ma-
nisa Olay Gazetesi WhatsApp
İhbar hattına ulaşan G. K., eski
sevgilisi H. S.'nin 5 yıldır peşini
bırakmadığını ve kendisini yap-
tığı paylaşımlar ile rahatsız etti-
ğini belirtti. Yalnızca 2 ay süren
ilişkilerinin ardından saplantılı
eski sevgilinin 5 yıldır kendisi-
nin peşini bırakmadığını söyle-

yen G. K., “Eski sevgilim 5
sene oldu peşimi bırakmıyor.
Karakola gittim hiçbir şey yapı-
lamadı.

Uzaklaştırma kararı var
ama paylaşım yapmaya devam
ediyor. Vazgeçmiyor ne yapa-
cağımı bilmiyorum.” ifadeleriyle
durumun vahametini açıkladı.

Geçmişte yalnızca 2 ay sür-
düğü iddia edilen ilişki, G.
K.’nın hayatında büyük bir
stres kaynağı haline gelmiş du-
rumda… “Yeter ki kurtulayım,
başka bir şey istemiyorum.”
ifadelerini kullanan G. K. yetkili-
lerin kendisine yardımcı olma-
sını bekliyor.

sOsyaL MeDyaDa 
PayLaŞıM yaPıyOR

İzmir’de yaşayan 40 yaşın-
daki eski sevgili yüzünden
kendisine yardımcı olacak bir
çözüm bulabilmek için müca-
dele ettiğini söyleyen G. K.,
yetkililerin ‘kişiye hitap’ bulun-
madığı için bir şey yapama-
dıklarını söyleyerek ve eski
sevgilinin paylaşımlarını işaret
ederek “Açık açık tehdit edi-
yor. Tarih bile vermiş şu an.”
açıklamasında bulundu.

Öte yandan genç kadın, H.
S.'nin sosyal medya kullanıcı
adında kendi adının da geçti-
ğini ve bu hesap üzerinden
tehditkar içerikler paylaştığını

öne sürdü. Eski sevgilinin yap-
tığı son paylaşım ise, “25
Ekim hazırlıklı olur her şeye?”
oldu. 

“ne ÖLüMDen 
KORKMUŞUM ne De 

ÖLDüRMeKTen”
Söz konusu sosyal medya

hesabından yaptığı bir videolu
paylaşımda konuşan H. S.’nin
açıklamaları G. K.’yı daha da
endişelendirdi. “Ne ölümden
korkmuşum ne de öldürmek-
ten. Bu yolun dönüşü yok
benim için.” diyen H. S., “Ya
sonunda kendime kefen ya da

kendime güzel bir dünya…”
ifadelerini kullandı.

İşte eski sevgili olduğu öne
sürülen şahsın yaptığı payla-
şım:

“Ben sevdiğimi ne olursa
olsun hiçbir zaman yalnız koy-
maya niyetim yok. Bundan
sonra kim ne olursa olsun,
ben onun yanındayım ondan
vazgeçmek gibi bir niyetim de
yok. Onu çok seviyorum. Sev-
gimin sonucunu da başkaları
görmek istiyorsa… Kim ne an-
lıyorsa anlasın.

Ben kendimi cehennem

azabına atmışım zaten. Ce-
hennemi kendime yaşatmışım.
Ne ölümden korkmuşum ne
de öldürmekten. Bu yolun dö-
nüşü yok benim için.

Ya sonunda kendime kefen
ya da kendime güzel bir
dünya… Birlikte sevdiğim, bir-
likte… Herkes şunu iyi bilsin,
kimse benim sevdiğim hak-
kında konuşamaz.

Kimsenin haddine değil.
Yanına sokulmak isteyen
olursa benim bu saatten sonra
tek diyeceğim, geri adım
atmam.”  Haber Merkezi

Manisa'da yaşayan G.K. isimli genç kadın, 2 aylık eski sevgilisi H.S.'nin 5 yıldır peşini bırakmadığını ve sosyal medyada tehditkar paylaşımlar yaptığını iddia etti

2 aylık eski sevgili 5 yıldır takipte:
Ne ölümden korkmuşum ne de öldürmekten

Manisa’nın Akhisar ilçe-
sine bağlı Hacıishak Mahallesi
Yeldeğirmeni mevkiinde boşa
akan su vatandaşları endişe-
lendiriyor. 

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı su israfından
dert yanıp tasarruf çağrısında
bulunurken, bölgede yaşanan
bu durum dikkat çekti. 

Hacıishak mahallesi sakin-
leri boşa akan suya tepki gös-
terdi. Manisa Büyükşehir
Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek
su tasarrufu çağrısında bulu-
nurken, Manisa Büyükşehir
Belediyesi ve MASKİ'nin bu
soruna kayıtsız kalması vatan-
daşları hem şaşırttı hem de öf-

kelendirdi. 
sU TasaRRUFU 

DiyORLaR aMa BU-
RaDa 

sU BOŞa aKıyOR
MASKİ’ye bildirmelerine

rağmen bir çözüm üretilmedi-
ğini vurgulayan mahalle sakin-
leri “Su tasarrufu diyorlar ama
burada su boşa akıyor. 

Yetkililer neden bir şey
yapmıyor?” ifadelerini kul-
landı.

Boşa akan suyun hem çev-
resel hem de sağlık açısından
tehdit oluşturduğunu belirten
vatandaşlar yetkililerden acil
müdahale bekliyor.  

Haber Merkezi 

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek’in su tasarrufu çağrıları sürerken, Akhisar’ın Hacıishak Mahallesi’nde boşa akan su mahalle sakinlerinin tepkisini çekti

Akhisar’da vatandaşlar tepkili: Su tasarrufu 
çağrısı yapılıyor ancak su boşa akıyor!

Hayvan barınağında öğ-
rencilerle bir araya gelen Kırk-
ağaç Belediye Başkanı Üstün
Dönmez, hayvan sevgisinin
önemini vurguladı.

Kırkağaç Belediye Başkanı
Üstün Dönmez, 4 Ekim Dünya
Hayvanları Koruma Günü’nü
kutlamak amacıyla hayvan ba-
rınağında öğrencilerle bir araya
geldi. Bu anlamlı etkinlikte, ço-
cuklarla birlikte geçirdikleri
zaman, hayvanların sevgi ve il-
giyi ne kadar hak ettiğini bir kez

daha anlamalarına vesile oldu.
Başkan Dönmez, “Onlara

gösterdiğimiz her küçük sevgi,
aslında dünyayı daha iyi bir yer
yapma çabamızın parçasıydı.”
diyerek hayvanların korunması-
nın ve sevilmesinin önemine
dikkat çekti. Etkinliğe katılan
herkese, minik dostlara umut
oldukları için teşekkür etti.

Güzel anları birlikte paylaş-
manın, hem hayvanlara hem de
birbirlerine ne kadar değer ver-
diklerini gösterdiğini belirten
Dönmez, “Hep beraber, hay-
vanlar için daha güzel bir
dünya yaratmaya devam ede-
lim.” dedi. 

Başkan Dönmez, çocuklara hayvan sevgisi aşıladı

Manisa İl Müftülüğü, hac kayıt güncelleme işlemlerinin e-
Devlet üzerinden 7-11 Ekim 2024 tarihleri arasında yapılaca-
ğını duyurdu.

Hac kayıt güncelleme işlemini çeşitli mazeretler nedeniyle
tamamlayamayan vatandaşların talepleri doğrultusunda Ma-
nisa İl Müftülüğü, hac kayıt güncelleme sürecini yeniden baş-
latıldığını açıkladı. Diyanet İşleri Başkanlığı tarafından 7-11
Ekim 2024 tarihleri arasında, e-Devlet portalı üzerinden sa-
dece hac kayıt güncellemeleri yapılabilecek.

Vatandaşların, belirtilen tarihler arasında e-Devlet üzerin-
den hac kayıt güncellemelerini gerçekleştirmeleri gerektiği
vurgulanıyor. Detaylı bilgi almak isteyenler, İl ve İlçe Müftülük-
leri ile Diyanet İşleri Başkanlığı’nın 0850 260 13 13 numaralı
çağrı merkezini arayabilirler. Hac kayıt güncellemeleri yalnızca
bu tarihler arasında yapılacak.

Hac kayıt güncelleme 
bugün yeniden açılıyor

Cansu MERİÇ
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Burhan AKDEMİR

Burhan AKDEMİR

ŞeHzAdeler Belediye
Başkanı Gülşah Durbay hak-
kında yazılan bir köşe yazısı
sonrası tepkiler gelmeye
devam ediyor. Bir tepki de İYİ
Parti Yunusemre İlçe Başkanı
Hayriye Banu Elbirler’den
geldi.  

İYİ Parti Yunusemre İlçe

Başkanı Hayriye Banu Elbirler,
sosyal medya hesabından
Durbay’a destek açıklaması
yayımladı. 

Elbirler, yaptığı açıklamada,
“Bir kadın olarak yaşamanın
gittikçe zorlaştığı ve ağırlaştığı
güzel ülkemde, kadın siyasetçi
olarak ayakta durabilmek;
yaptıklarımızla ve yapacakları-
mızla değil, özel hayata saygı-

sızca atılan iftiralarla gündem
olmak çok acı” ifadelerini kul-
landı. 

Durbay’a yönelik spekülatif
ve özel hayatına ilişkin asılsız
iddialardan dolayı son derece
üzgün olduğunu belirten Elbir-
ler, “Kendisine yaşamış ol-
duğu rahatsızlığından dolayı
geçmiş olsun dileklerimi sunu-
yor, acil şifalar diliyorum” dedi.

İYİ Parti Yunusemre İlçe Başkanı Hayriye Banu Elbirler, kadın siyasetçilerin yaşadığı zorluklara
dikkat çekerek, Şehzadeler Belediye Başkanı Gülşah Durbay’a yönelik asılsız iddiaları kınadı

Başkan Elbirler’den Gülşah Durbay’a destek Başkan Elbirler’den Gülşah Durbay’a destek 

AK PArti Manisa teşkila-
tında, kongre öncesi flaş bir
gelişme yaşandı. AK Parti Yu-
nusemre Kadın Kolları Baş-
kanı Hacer Hazar, görevinden
istifa etti. Hazar, başkanlık
görevini yaklaşık 1 yıldır yürü-
tüyordu.

Hazar’ın istifa haberini, AK

Parti Yunusemre İlçe Başkanı
İlkcan Durmaz duyurdu.Dur-
maz, konuya ilişkin yaptığı
açıklamada şu ifadeleri kul-
landı:

“Yaklaşık 1 yıldır Yunu-
semremize birlikte hizmet etti-
ğimiz Kadın Kolları Başkanım
Hacer Hazar hanımefendi
kendi talebi üzerine görevin-
den affını istemiştir. 

Tüm kadın teşkilatımıza
başarıyla kaptanlık yapan Sn.
Başkanımıza bugüne kadar
Kadın Kolları başkanlığı süre-
since yapmış olduğu başarılı
hizmetlerden dolayı AK dava-
mız adına şükranlarımı sunu-
yorum. 

Biz senden razıyız, kendi-
sinden de bize hakkını helal
etmesini rica ediyorum.”

Manisa’da AK Partili kadın kolları başkanı istifa etti… Kadın kolları başkanının istifasını partinin ilçe başkanı duyurdu

AK Parti Yunusemre’de istifa var!AK Parti Yunusemre’de istifa var!

Milliyetçi Hareket Partisi
(MHP) Selendi Kadın Kolları
Başkanı Adile Tuğçe Akcan
2019 yılından beri sürdürdüğü
Kadın Kolları Başkanlığından
istifa etti.  

Adile Tuğçe Akcan sosyal
medya hesabından yaptığı
açıklamasında İşlerinin yoğun-
luğu nedeniyle istifa ettiğini be-
lirterek, Milliyetçi Hareket

Partisi Genel Başkanı Devlet
Bahçeli'nin emirleri doğrultu-
sunda her türlü görevi ifa et-
mesi kaydı şartı ile ayrılma
kararı aldığını belirtti. 

Açıklamasında Selendili
kadınlara, parti teşkilatına, Se-
lendi Belediye eski Başkanı
Nurullah Savaş ve eşi Ayçin
Savaş’a teşekkür eden Adile
Tuğçe Akcan, "Selendi halkın-

dan bir hatam, kusurum ol-
duysa haklarını helal etmele-
rini rica ediyorum. 2019
yılında partimizin desteği ile
seçildiğim çok sevdiğim Milli-
yetçi Hareket Partisi Kadın
Kolları İlçe Başkanlığı gör-
evimden işlerim yoğunluğu
nedeni ile istifa ettim. Ancak
yıllarca emek verdiğim ve hiç
bir çıkar ve menfaat gözetme-

diğim partimizden kopmadan
bundan sonrada Milliyetçi Ha-
reket Partisi Genel Başkanım
Liderim Sayın Dr. Devlet Bah-
çeli'nin emirleri doğrultusunda
her türlü görevi ifa etmem
kaydı şartı ile ayrılma kararı
aldım. İlçe başkanlığım süre-
since parti tüzüğü ve disipli-
nine uygun bir yönetim
sergilediğim kanaatindeyim.

Öncelikle bu süreçte hiç çıkar
ve menfaat gözetmeksizin her
zaman yanımda olan ve des-
teklerini hiç eksik etmeyen
Selendili kadınlarımıza, parti
teşkilatlarımıza, Başkanım
Sayın Nurullah Savaş bey-
efendiye ve eşi Ayçin Savaş
hanımefendiye en içten duy-
gularımla saygı ve teşekkürle-
rimi arz ediyorum." dedi. iHA

Selendi MHP Kadın Kolları Başkanı istifa etti  
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Türk güneş panelleri afetlere meydan okuyor
abD'nin Teksas eyale-

tinde dolunun güneş enerjisi
panellerine verdiği hasarı ve
dünyanın bazı yerlerinde yaşa-
nan doğal afetleri dikkate alan
Türk güneş paneli üreticileri,
her türlü afet riskini düşünerek
panelleri test ediyor.

AA muhabirinin derlediği
bilgiye göre, Teksas'ta etkili
olan dolu, çok sayıda panelin
zarar görmesine neden ol-
muştu. 

Şiddetli hava olaylarının
muhtemel etkilerinden korun-
mak isteyen güneş paneli sa-
nayicileri, çalışmalarında pek
çok dengeyi gözeterek yatı-
rımlar gerçekleştiriyor.

Kalyon PV Kalite Müdürü
Salih Kaya, konuya ilişkin yap-
tığı değerlendirmede, sertifika-
landırma süreçlerini takip
etmiş, doğru montajlanmış
güneş panellerinin herhangi
bir şekilde afetlerden etkilen-

meyeceğini söyledi.
Kaya, standartlara uygun

olarak üretilip, monte edilen
güneş panellerinin su geçir-
mez olarak tasarlandığını belir-

terek, yağmurların panelin
temizlenmesi noktasında yar-

dımcı bile olduğunu ifade etti.
Kar yağışına karşı da

güneş panellerinin dayanıklı
olduğunu bildiren Kaya, "
Karın da aşırı şiddetli cinsleri

olabiliyor. Burada temel risk
karın panel üzerine birikmesi

ve yığılması.
Kar yağışları sırasında, çe-

şitli çökmeler oluşabiliyor. Bu-
rada da paneller için çeşitli
testler mevcuttur. Bizim üretti-

ğimiz paneller mekanik testler-
den başarılı bir şekilde

geçebilmektedirler. Paneller
ortalama bir binek araç yükü
kadar kar yığınını kaldırabil-
mektedir." dedi.

"Panellerimiz golf topu bü-
yüklüğündeki dolu yağışlarına
dayanıklı"

Kaya, şiddetli dolu yağışı
gibi afetlere Türkiye'de pek
fazla rastlanmadığını aktara-
rak, buna rağmen her türlü
aşırı hava olayına karşı panel-
lere gerekli testleri uyguladık-
larını söyledi.

Dolunun güneş panelleri
için daha riskli olabileceğine
dikkati çeken Kaya, şu ifade-
leri kullandı:

"Kaliteli paneller, genellikle
sert temperli cam ile korun-
duklarından, dolu tanelerine
dayanabilirler. 

Panellerin dolu dayanımı
için testler ve sertifikalar mev-
cuttur. Özellikle panelin kuru-
lacağı bölgesindeki dolu

yağışına göre istenilen daya-
nımı sağlayan panelleri seç-
mek gerekmektedir. Gerekli
koşulların üzerinde dolu daya-
nımına sahip olması güneş
panelinin verimini de sürdürü-
lebilir kılar. Doluya karşı daya-
nım sertifikaları minimum 12.5
milimetre çapında, 57,6 kilo-
metre/saat hızındaki dolulara
karşı dayanımı test eder.

Bizim ürettiğimiz bir panel
45 milimetre çapında yani
yaklaşık bir golf topu büyüklü-
ğündeki, 108 kilometre/saat
hızındaki dolu yağışlarına karşı
dayanıklıdır. Bunu testlerle de
tespit etmiş bulunuyoruz."

Kaya, yurt dışına ürettikleri
paneller için de bölgenin hava
koşullarına göre testler yaptık-
larını bildirerek, Teksas'ta ya-
şanan olaya benzer bir
durumun Türkiye'de meydana
gelmesinin zor bir ihtimal ol-
duğunu kaydetti. aa

Hepsiburada, sağladığı desteklerle kadın 
girişimci sayısını artırmayı hedefliyor

HepsiburaDa Üst
Yöneticisi (CEO) Nilhan
Onal Gökçetekin, kadın
girişimcilerin kendileri için
kıymetli olduğunu ve
2030'da 120 bin kadın gi-
rişimciye çıkacaklarını
söyledi.

Anadolu Ajansının (AA)
global iletişim ortağı ol-
duğu TEKNOFEST Adana,
T3 Vakfı ile Sanayi ve Tek-
noloji Bakanlığının ana yü-
rütücülüğünde, kamu
kuruluşları, teknoloji dev-
leri, üniversiteler ve medya
kuruluşlarının da arala-
rında olduğu 128 kurumun
katılımıyla Adana Havali-
manı'nda gerçekleştiriliyor.

Etkinlikte AA muhabiri-
nin sorularını yanıtlayan
Gökçetekin, yapay zeka-
nın Hepsiburada için çok
önemli olduğunu dile ge-
tirdi.Gökçetekin, Hepsibu-
rada'da 265 milyon ürün
listelediklerini aktararak,
"Bunu normal zekayla yö-
netme şansımız yok. Çö-
zümlerimiz binlerce
mühendisimizin geliştirdiği
yapay zeka odaklı ve bir-
çok yeni çözümümüz var.
'Ürünü üstümde gör' ör-
neği, istediğiniz kıyafeti
deneyip görebileceğiniz
çözüm olarak öne çıkıyor.
Akıllı Şef'e tarif girip bütün
ilgili ürünleri Hepsibura-

da'da oluşturabiliyorsu-
nuz. HepsiPay ile ihtiyacı-
nız olan vadelendirme
çözümlerini sunuyoruz.
Bütün bunları Hepsibu-
rada müşterileri için dü-
şünmeye çalışıyoruz." diye
konuştu.

HepsiJet'in yapay ze-
kayı çok fazla kullandığını
ifade eden Gökçetekin,
HepsiJet'in Türkiye'de lo-
jistikte deneyim lideri ol-
duğunun altını
çizdi.Gökçetekin, yapay
zeka alanında yaptıkları
çalışmalara ilişkin şunları
kaydetti:

"Tamamen yeşil dönü-
şümü gerçekleştirdik,

araçlarımız elektrikli, rota
optimizasyonu yapıyoruz.
HepsiJet olarak bizi ne
zaman kapıda görmek is-
tediğini düşünüyoruz. İş
yerine teslimatlarını alıyor-
san, hafta sonu getirmiyo-
ruz. Çünkü hafta sonu
çoğu iş yeri kapalı oluyor,
ancak 7 gün, pazar günü
dahil teslimat yapıyoruz.
Yapay zeka, Hepsibura-
da'nın ve TEKNOFEST'in
vazgeçilmez bir parçası.
Biz yapay zekayı Türklerin
duygusal zekasıyla birleş-
tirdiğimiz için büyük bir
fark yarattığımıza inanıyo-
ruz."Hepsiburada Premi-
um'un "Efsane Gençlik"
adında bir programının ol-
duğunu belirten Gökçete-
kin, "Gençlerin artık hiçbir
şeyle ilgili düşünmesine
gerek yok. Ücretsiz kargo,
onların sevdiği BluTV'nin
içerisinde olduğu çözüm-
lerimiz var. HepsiPay
gençlere kredi veren, nadir
platformlardan biri." şek-
linde konuştu.

"türkiye'nin en iyi
teknoloji takımına
saHip olDuğumuza 

inanıyorum"
Gökçetekin, teknolojik

çözümlerine de değinerek,
"AI tabanlı Intel ile çalışı-

yoruz. İş yerindeki verimi
artırıyor. Toplantı notlarını
alıyor. Toplantıyla ilgili
geri bildirimlerde bulunu-
yor. Kendi mühendis li-
derlerimizle gurur
duyuyorum. Türkiye'nin
en iyi teknoloji takımına
sahip olduğumuza inanı-
yorum." dedi.

Hepsiburada'nın bir
kadın tarafından kurul-
muş olduğunu ve bir
kadın tarafından yönetil-
diğini bildiren Gökçete-
kin, iki ay önce New York
Times meydanında Hep-
siburada'nın ve Türki-
ye'nin bayrağını iki gün
dalgalandırdıklarını söy-
ledi.Gökçetekin, rakamla-
rının ve önemli
hedeflerinin olduğunu
vurgulayarak, sözlerini şu
şekilde tamamladı:

"56 bin kadın girişimci
yetiştirdik. 

280 kadın kooperati-
fiyle çalışıyoruz. Dolayı-
sıyla kadın
girişimcilerimiz kıymetli.
2030'da 120 bin kadın gi-
rişimciye çıkacağız. Bu
bölgeden 10 bin girişimci
yetiştireceğiz ve 5 bini
kadın olacak. Şu anda 3
bin 600'ünü bulduk. Ada-
na'da kadınlara, ihtisas

merkezi kurduk, e-ticaret
için Hatay'da kurduk.
Bütün Türkiye'deyiz."

"HepsiburaDa'nın
Desteği bizim için 

çok kıymetli"
Kadın girişimci mar-

kası TETFİT'in sahibi ve
İstanbul Üniversitesi İs-
tanbul Tıp Fakültesi Biyo-
fizik Anabilim Dalı
Öğretim Üyesi Doç. Dr.
Leyla Türker Şener de
TETFİT olarak 2015 kuru-
luşlu giyilebilir teknoloji
markası olduklarını belir-
terek, "2015'ten beri 3
boyutlu modelleme, tasa-
rım üzerine çalışıyoruz.
2019'da ilk kez kemik ile-
timli kulaklıklarımızı pa-
zara sunduk. 2024'te de
artık akıllı gözlüklerimizle
pazardayız." ifadelerini
kullandı.Şener, Hepsibu-
rada'nın girişimlerinde en
başından beri kendilerine
destek olduğunu dile ge-
tirdi.

TEKNOFEST Ada-
na'da Hepsiburada'nın

kadın girişimcisi olarak,
TETFİT'le yer aldıklarını
söyleyen Şener, "TETFİT,
akıllı gözlükler, kemik ile-
timli kulaklıklar, kulak içi
olmayan kulaklıklar tasar-
lar, patentler ve üretimini
gerçekleştirip önce Türki-
ye'de sonra da tüm dün-
yaya satışını
gerçekleştirir. Kendi inter-
net sitemiz var, diğer
platformlarda da
varız.Hepsiburada'nın
desteği bizim için çok
kıymetli."diye konuştu.

Şener, Hepsibura-
da'nın 2019'dan beri ken-
dileriyle beraber
olduklarının altını çizerek,
"Hem satış ve pazarla-
mada, markalaşmamızda
hem de ürünlerimizin gör-
sellerinin elde edilme-
sinde, fotoğraflarının
çekilmesinde ve videola-
rının paylaşılmasında so-
nuna kadar destek
olmuştur. Kendilerine çok
teşekkür ediyoruz." dedi.
aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV
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*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Kuyumculara ilişkin denetimler hız kesmiyor
Hazine ve Maliye Ba-

kanlığının, Bakan Mehmet
Şimşek'in "Ortalama bir
kuyumcunun beyan ettiği
aylık vergi matrahı 16 bin
46 lira." açıklamasının ar-
dından 9 büyükşehirde
gerçekleştirdiği kuyum
sektörü denetimleri artı-
rıldı.

AA muhabirinin Bakan-
lıktan edindiği bilgilere
göre, Bakanlık ekipleri,
kayıt dışı faaliyet gösteren

işletmelere ilişkin dene-
timlerini derinleştiriyor.

Bu kapsamda, Vergi
Denetim Kurulu Başkanlığı
ile Risk Analiz Genel Mü-
dürlüğü ilk aşamada Şim-
şek'in "Ortalama bir
kuyumcunun beyan ettiği
aylık vergi matrahı 16 bin
46 lira. 

Bunlar çok düşük ra-
kamlar." dediği kuyumcu-
luk sektörünü yakın takibe
almış ve temmuz ayında 9

büyükşehirdeki işletme-
lerde fiili envanter dene-
timi gerçekleştirmişti.

Bakan Şimşek'in kayıt
dışılıkla mücadeleye ara-
lıksız devam edilmesi yö-
nündeki talimatları
çerçevesinde harekete
geçen Vergi Denetim Ku-
ruluna bağlı vergi müfett-
işleri ve Gelir İdaresi
Başkanlığına bağlı gelir
uzmanlarından oluşan
ekipler, denetimlerini ge-

nişletti. Bakanlık ekipleri,
bu kez 36 ildeki 500'ü
aşkın işletmede büyük ve
riskli kuyumcu işletmele-
rine ilişkin denetim ve fiili
envanter çalışması yaptı.

Kuyum sektöründe
faaliyet gösteren mükellef-
lere yönelik denetimlerde,
fiili stok sayımlarının ya-
nında işletmelerde fatura-
sız altın ve değerli taş alım
ve satımı yapılıp yapılma-
dığı, ödemelerin ve tahsi-
latların firmaya ait
olmayan banka hesapları
üzerinden gerçekleştirilip
gerçekleştirilmediği kont-
rol edildi.

Denetimlerde, fatura-
larda ürünlere ait gerçek
gram bilgilerine yer verilip
verilmediği, mükelleflerin
yetki belgeleri olmadığı
halde döviz alım-satımı
yapıp yapmadığı da araş-
tırıldı.

Ayrıca, bu işletme-
lerde başkalarına ait POS

cihazlarının kullanılıp kul-
lanılmadığı gibi birçok
husus da incelendi.

"Dürüst 
mükellefin
yanınDayız"

Hazine ve Maliye Ba-
kanı Şimşek, konuya iliş-
kin değerlendirmesinde
de kayıt dışılıkla her
alanda etkin yöntemlerle
mücadele ettiklerine işaret
ederek, "Vergide adalet il-
kemiz çerçevesinde çok
kazandığı halde düşük
gelir beyan eden büyük ve
riskli mükellefleri incele-
meye devam ediyoruz."
dedi.

Dürüst mükelleflerin
her zaman yanında olduk-
larını belirten Şimşek,
"Kayıt dışılığın önüne ge-
çerek vergide adaleti sağ-
lamakta kararlıyız. Tüm
sektörlere yönelik dene-
timlerimiz artarak devam
edecek." ifadesini kul-
landı. aa
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Duygularınızı ifade etmekte zorluk çekebilirsi-
niz. İletişim kurarken sakin kalmaya çalışın, aksi
takdirde tartışmalar büyüyebilir. Ailevi konulara
dikkat edin.

Sosyal ortamlarda tartışmalara neden olabilecek fikir-
ler gündeme gelebilir. Başkalarının düşüncelerine
saygı gösterin, kendi fikirlerinizi paylaşırken de yumu-
şak bir dil kullanın. 

Duygusal konular öncelikli hale gelebilir ve sizi sosyal
ortamlara çekebilir. Enerjiniz yükselir, bu da sosyal ve
ticari başarıyı artırabilir. İlgi alanlarınızı ve yetenekleri-
nizi kullanarak fırsatları değerlendirin.

Kendi duygusal ihtiyaçlarınıza odaklanma isteği arta-
bilir. Ancak başkalarının görüşlerine kapalı kalma-
maya dikkat edin. Ailevi konularda yapıcı bir iletişim
kurmak, gerginlikleri azaltabilir. 

Sizi neyin tetiklediğini ve neyin olumsuz hisset-
tirdiğinizi iyi anlamalısınız. Konuşmadıkça büyü-
yen bir sıkıntının ortasında kalmak yerine açık
olmayı, çözüm bulmayı seçmelisiniz. 

Yeni hafta öncesinde planlarınızın karışmaması için
takviminizden önce zihninizi düzenlemelisiniz. Bu sa-
kinlik, sorunlar karşısında daha esnek olmanıza yar-
dımcı olabilir. 

Kendinizi ötelemekten vazgeçmelisiniz. İstedi-
ğiniz gibi olmuyor ya da beklediğiniz karşılığı
bulamayacaksınız diye her seferinde kaçak oy-
namak size zaman ve insan kaybettirir.

Duygusal derinliklere inme isteğiniz artabilir. Ancak bu
durum, yanlış anlamalara yol açabilir. Sizin kaçmaya ya
da kendi özelinizde bir şey yapmaya çalıştığınızı düşün-
melerini önlemek için açık konuşmalısınız. 

Farklı görüşler arasında kalabilirsiniz. Gündeminizin
değişmesine, uğraşlarınızın çeşitlenmesine olanak
tanıdığınızda aslında tüm zorlukların aynı yere odak-
lanmaktan kaynaklandığını anlayabilirsiniz.

Ailevi konularda gereksiz gerginlikler ortaya çıkabilir. Söz
konusu kişilerin ne istediği, neye ihtiyaç duyduğuna yöne-
lik çıkışlar yapmanız gerekebilir. Eğer bu kişi sizseniz duy-
gularınızın arkasında durmanız gereken bir gündesiniz.

Hassasiyetlerinizin yoğun olduğu bir gündesiniz.
Duygusal olarak zorluk yaşadığınız ama çözmeye
yaklaştığınız konuların yaşantınızı zorlaştırmaması
için bazı kararlar almanız gerekebilir. 

Başkalarının duygularına duyarlı kalmaya özen gös-
terin, fakat kendi ihtiyaçlarınızı da unutmayın. İleti-
şimde esneklik, çatışmaları önlemenize yardımcı
olacaktır. 

Eski Ahlat Şehri Kalesi'ndeki 
kazılarda su sarnıcı ortaya çıkarıldı

BiTLis'in Ahlat ilçesinde yapılan Eski Ahlat Şehri
Kalesi kazılarında, ilçenin en eski yerleşim yeri olan
höyüğün içine su ihtiyacının karşılanması için sonra-
dan inşa edildiği değerlendirilen sarnıç ortaya çıka-
rıldı. Birçok medeniyete ev sahipliği yapan Ahlat'ta,
Kültür ve Turizm Bakanlığının izniyle Van Yüzüncü Yıl
Üniversitesi (YYÜ) Edebiyat Fakültesi Sanat Tarihi
Bölümünden Dr. Öğretim Üyesi Mehmet Kulaz'ın
başkanlığında yürütülen "Eski Ahlat Şehri Kalesi" kazı
çalışmaları devam ediyor.

Geçmişte yönetim merkezi olarak kullanıldığı de-
ğerlendirilen kalede, alanındaki uzman akademisyen-
lerce yapılan çalışmalarda önemli bulgulara ulaşılıyor.

Kazılarda, kalenin altındaki İlk Tunç Çağı höyüğü-
nün yüzeyine ve höyüğün tabakaları arasında Orta
Çağ'da inşa edilen su sarnıcına ulaşıldı.

Dr. Öğr. Üyesi Kulaz, AA muhabirine, Kültür ve Tu-
rizm Bakanlığının izniyle halkın "Selçuklu Kalesi" ya
da "Eski Kale" olarak bildiği alanda kazı yaptıklarını
söyledi.

Bu yıl yaptıkları kazılarda bazı bulgulara ulaştıkla-
rını anlatan Kulaz, "Orta Çağ dönemine ait olduğunu
tahmin ettiğimiz bir sarnıç ortaya çıkardık. Sarnıç, bu
yılki en önemli buluntularımızdan biri oldu. Burası
aynı zamanda bir İlk Tunç Çağı yerleşimi. İlk Tunç
Çağı yerleşim tabakaları içine inşa edilmiş olan bu
sarnıcın 12. veya 13. yüzyılda yapıldığını tahmin edi-
yoruz. Henüz içini boşaltmadık. Etrafını tam açıp içini
boşalttıktan sonra net bir şey söyleyebiliriz." dedi.

İlk Tunç Çağı ile ilgili elde ettikleri önemli verileri
değerlendirerek gelecek yıl hangi alanlarda çalışma
yapacaklarına şimdiden karar verdiklerini belirten
Kulaz, Kültür ve Turizm Bakanlığına, destek veren
bütün kurumlara ve kazı ekibine teşekkür etti.

Van YYÜ Edebiyat Fakültesi Arkeoloji Bölümü Dr.
Öğretim Üyesi Sinan Kılıç da 2019'dan bu yana sür-
dürdükleri kazılarda, sitadelin (Genellikle sur duvarla-
rıyla çevrili, bir saldırı anında koruma amaçlı
kullanılabilen yukarı şehir) giriş surları ve saray yapısı
olduğu tahmin edilen büyük binanın temellerini or-
taya çıkardıklarını, milattan önce 3000'inci yıla ait
çanak çömlek parçalarına rastladıklarını ifade etti.

Bu yılki kazılarda ilk kez yukarı kalenin altındaki İlk
Tunç Çağı höyüğünün yüzeyine ulaştıklarını bildiren
Kılıç, şunları kaydetti:

"Bunca yıldır döküntü topraktan topladığımız İlk
Tunç Çağı çanak çömleğini, bu yıl ilk defa sağlam
höyük tabakalarından toplama imkanı bulduk. Geçen
yıl tespit ettiğimiz bu tabakaları kazmaya karar ver-
miştik. Bunlar büyük binanın temel çukuru ile bunun
doğusundaki sarnıç yapısının çukuru arasında kalmış
sağlam tabakalardı. Bu sarnıç ilginç bir bulguydu.
Sarnıcın üstündeki toprağı kaldırarak İlk Tunç Çağı
höyüğünün yüzeyine ulaştık. Bu höyüğün içine kazı-
lan çukura ağız genişliği 110 santimetre olan 3,5
metre çapında yuvarlak sarnıç inşa edilmiş. Sarnıcın
içi toprak dolu. Toprağı boşaltmayı planlıyoruz. Yapı-
nın etrafındaki toprak zeminin de İlk Tunç Çağı'nın
yüzeyi olduğunu anladık. Bu yıl yaklaşık 50 metreka-
relik alanda yürüttüğümüz kazı çalışmasında 1,5
metre derinliğe indik. Höyük yüzeyinde bulduğumuz
bulgular bize, milattan önce 2600-2500 yıllarında bu
tarih öncesi dönem yerleşiminin terk edilmiş oldu-
ğunu ve buraya Orta Çağ'a kadar bir daha yerleşil-
mediğini gösterdi." aa

Manisa'nIn Alaşehir
ilçesinde gerçekleştirilen
"Çeşitli Üzüm Festivali"
kapsamında sevilen sa-
natçı Özlem Özdil sahne
aldı. Manisa'nın Alaşehir il-
çesine bağlı üzüm çeşidi
bakımından zengin olan
Yeşilyurt Mahallesinde
"Çeşitli Üzüm Festivali"
düzenlendi. 3 gün sürecek
festivalde mahalle esnaf-
ları stantlar kurarak satış-

lar yaptı, ürünlerini tanıttı.
Festival kapsamında sevi-
len sanatçı Özlem Özdil
sahne aldı. Yaklaşık 2 saat
sahnede kalan Özdil, şar-
kılayırla Alaşehirlileri coş-
turdu.  

Özdil'in yanına gelen
Manisa Su ve Kanalizas-
yon İdaresi Genel Müdürü
Talat Postacı, Özdil'i kut-
ladı. Özdil'e çiçek veren
Alaşehir Belediye Başkanı

Ahmet Öküzcüoğlu, "Ma-
nisa Büyükşehir Belediye-
miz ile işbirliği yaparak,
DOĞ-SAN-PA sahibi Meh-
met Doğan sponsorlu-
ğunda etkinlik düzenledik.
Amacımız dünyaca ünlü
Sultaniye üzümün tanıtımı-
nın yanı sıra Sultaniyeye
alternatif çeşit üzümleri-

mizi de tanıtmak" dedi. 
Havai fişek gösterile-

rinin de yapıldığı gecede
daha önce belde beledi-
yesi olan ve büyükşehir
statüsüne geçtikten sonra
mahalle statüsüne geçen
Yeşilyurt Mahallesi'nde
geçmiş dönemde belediye
başkanlığı yapmış baş-

kanlara plaket verildi. Ala-
şehir Belediye Başkanı
Ahmet Öküzcüoğlu ve ge-
ceye katılan misafir çevre
ilçe belediye başkanları
Özlem Özdil'in türkülerine
eşlik ederek, sahneye
çıkıp oyun oynamaları ge-
ceye ayrı bir renk kattı.
iHa

Alaşehir’de Özlem Özdil coşkusu

Manisa'da 4 Ekim
Hayvanları Koruma Günü
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Geçici Hayvan Ba-
kımevinde coşkulu bir
törenle kutlandı.

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi, 4 Ekim Dünya
Hayvanları Koruma Gü-
nü'ne özel gerçekleştirilen
etkinlikle can dostları ile
çocukları buluşturdu. Ma-
nisa Büyükşehir Beledi-
yesi Geçici Hayvan
Bakımevinde gerçekleştiri-
len etkinliğe Manisa Bü-
yükşehir Belediye Başkanı
Ferdi Zeyrek'in eşi Nurcan
Zeyrek, Manisa Büyükşe-
hir Belediyesi Genel Se-
kreter Yardımcısı Ulaş
Aydın, CHP Yunusemre
İlçe Başkanı Mehmet Ars-
lan, Daire Başkanları ile
yurttaşlar katıldı. 

Çocuklar, Geçici Hay-
van Bakımevinin misafiri
can dostlarıyla vakit ge-
çirdi. Müzik eşliğinde dans
eden çocuklar, yüz bo-
yama etkinliklerine ve
oyun atölyelerine katıldı.
Bakımevinde gün boyu

renkli görüntüler yaşandı.
ŞansLI PaTiLER PET 

KUaFÖRÜ aÇILdI
Manisa Büyükşehir Be-

lediyesi Geçici Hayvan
Bakımevinde ‘Şanslı Pati-
ler Pet Kuaförü'nün de
açılışı yapıldı. Bakım-
evinde bulunan hayvan-
lara hizmet verecek olan
pet kuaföründe, can dost-
larının temizlikleri ve ba-
kımları yapılacak. 

“TOPLUMUn ORTaK 
sORUMLULUĞU”

Manisa Büyükşehir Be-
lediyesi Genel Sekreter

Yardımcısı Ulaş Aydın ise
hayvanların toplumun
ortak sorumluluğu oldu-
ğunu söyledi. Aydın, “Biz
hem sokak hayvanlarının
hem hayvan sevgisinin
toplumsallaşmasını, tüm
toplumda bu sevginin ya-
yılmasını arzu ediyoruz.
Bunun için de çocuklar-
dan başlayarak, toplumun
tüm kesimlerine hayvan-
lara ilişkin duyarlılığı, sev-
giyi anlatmaya çalışıyoruz.
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak, güzel bir ba-
rınağa sahibiz. Burada

veterinerlerimiz ve teknik
ekiplerimiz var. Kısırlaş-
tırma ve tedavi süreçlerini
yürütüyor ve rehabilitas-
yon çalışmalarına devam
ediyoruz. Sorumluluğumu-
zun farkındayız. Tüm top-
lumun da hayvanlara karşı
sorumlulukları olduğunu
ifade etmek istiyoruz.
Onun için böyle bir etkinlik
düzenledik. Çocuklarla,
yetişkinlerle ve can dostla-
rımızla anlamlı bir etkinlik
oldu” dedi.

saHiPLEndiRME 
PROGRaMInI 

anLaTTI
Sahiplendirme prog-

ramı hakkında da bilgi
veren Genel Sekreter Yar-
dımcısı Ulaş Aydın, “Barı-
nağımızdan hayvan
sahiplenen yurttaşlara ilk 6
ay boyunca mama ve aşı
desteği vereceğiz. Bu-
nunla beraber tasma,
yemek, mama ve su kabı
hediye edecek ve can
dostlarımızın eğitimine
katkı sunacağız. Manisa
Büyükşehir Belediyesi ola-
rak hem toplumun hayvan
sevgisi konusunda daha
fazla bilinçlenmesi, hay-
vanları daha fazla sevmesi
hem de sokak hayvanla-
rına duyarlılığını arttırma
hususunda çeşitli çalışma-
lar yürütüyoruz. Başkanı-
mız Mimar Ferdi Zeyrek'in
en hassas olduğu konular-
dan bir tanesi hayvanlar.
Biz de onun çizmiş olduğu
perspektif çerçevesinde
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi olarak var gücü-
müzle çalışmaya devam
edeceğiz” ifadelerini kul-

landı. Hayvan Bakım-
evinde barınan 2 kedi ise
Manisa Büyükşehir Bele-
diyesi Genel Sekreter Yar-
dımcısı Ulaş Aydın ve
hayvansever tarafından
sahiplenildi.  Ulaş Aydın,
“Bugün ben de barınağı-
mızdan bir kedi sahipleni-
yorum. Bu kedi
çocuklarımla beraber bü-
yüyecek ve onların hayvan
sevgisinin artmasına katkı
sağlayacak" dedi ve her-
kesi hayvan sahiplenmeye
davet etti.

“ÇOCUKLaRIMIZ VE 
Can dOsTLaRIMIZ 
BiR aRaYa GELdi”

Manisa'da sokak hay-
vanları ile ilgili çalışmalara
destek veren Nurcan Zey-
rek, “Sokak hayvanlarının
kısırlaştırılması ve sahip-
lendirilmesi ile ilgili çalış-
malarımız devam ediyor.
Amacımız vatandaşlarımı-
zın saçına, can dostlarımı-
zın da tüyüne zarar
gelmemesi Bu kapsamda
sahiplendirme çalışmaları-
mız hızla devam ediyor.
Bugün çocuklarımız ve
can dostlarımızı bir araya
getirmenin mutluluğunu
yaşıyoruz. Can dostları-
mızı sahiplendirmeyle ilgili
çok güzel kampanyaları-
mız var. Bunları da sosyal
medya hesaplarımızdan
paylaşıyoruz. Herkesi
‘Şanslı Patiler' isimli ins-
tagram sayfasını takip et-
meye davet ediyorum.
Umarım herkes sokak
hayvanlarımızı sahiplenir.
Herkesin desteğini bekli-
yoruz” ifadelerini kullandı.
Haber Merkezi

Manisalı çocuklar can dostlarla buluştu
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Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek, suç örgütleri
tarafından işletilen yasa dışı
kumar ve bahis siteleri konu-
sunda vatandaşları uyardı.

Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek, suç örgütleri
tarafından işletilen kumar ve
bahis sitelerinde faaliyet göste-
renler ile banka bilgilerini veya
elektronik ödeme hesaplarını
bu sitelere kullandıran vatan-
daşlara yönelik uyarılarda bu-
lundu. Şimşek, “Bu
vatandaşlarımız farkında olma-
dan suça bulaşıyor. Böylece
hem ekonomik kayıplara uğru-
yor hem de adli soruşturma-
larla muhatap olma riskiyle
karşı karşıya kalıyorlar” dedi.

KaYIT DIŞI eKOnOMiK 
FaaLiYeTLeR Ve MaLi 

SUÇLaR iLe MÜCaDeLe!
Hazine ve Maliye Bakanı

Mehmet Şimşek, vergi, hasılat
ve kamu payı kaybına neden
olan kayıt dışı ekonomik faali-
yetleri ve mali suçları önlemeye
yönelik mücadeleye kesintisiz
devam ettiklerini söyledi.

Hazine ve Maliye Bakanlığı,
suç gelirlerinin aklanmasının
önlenmesi açısından da önem
taşıyan yasa dışı bahis ve ku-
marla mücadelesini kesintisiz
sürdürürken Mali Suçları Araş-
tırma Kurulu (MASAK) da
2022-2024 yıllarında 280 bin-
den fazla banka hesabının yasa
dışı bahis tahsilatı için kullanıl-
dığını ve bu paranın suç örgüt-
lerine gittiğini belirleyerek
önlem aldı.

AA muhabirinin Bakanlıktan
edindiği bilgiye göre, yasa dışı
bahis ve sanal kumarla müca-
dele, suç gelirlerinin transferi-
nin ve aklanmasının önlenmesi
açısından büyük önem taşıyor.

MASAK, yasa dışı bahis
tahsilatlarının ödeme ve elek-
tronik para kuruluşlarında top-

landıktan sonra banka hesapla-
rına aktarıldığını ve bu tutarların
kripto varlıklara dönüştürülerek
suç örgütü yöneticilerine iletil-
diğini belirledi.

Kurum tarafından, 2022-
2024 yıllarında 280 binden
fazla banka hesabının bu
amaçla kullanıldığı ortaya çıka-
rılırken banka hesaplarını kul-
landıran kişilerle ilgili bilgi adli
makamlara iletildi.

Bu kapsamda, "Acarbet,
Atlasbet, Avrupabet, Nakitba-
his, Palacebet, Perabet, Ultra-
bet, Meritking, Meritslot" gibi
çeşitli adlarla faaliyet gösteren
yasa dışı bahis ve kumar sitele-
rinin tahsilat gerçekleştirdiği 1
milyondan fazla ödeme ve e-
para hesabı kapatıldı.

3 BinDen FazLa SanaL 
POS'a KaPaTMa

Yasa dışı bahis tahsilatı
amacıyla kullanılan 3 binden
fazla sanal POS için kapatma
işlemi yapıldı, bunlardan temin
edilen tutarların kripto varlıklara
dönüştürülmesi amacıyla açılan
paravan kripto varlık hizmet
sağlayıcı olduğu tespit edilen
bir firmanın kapatılması sağ-
landı, durum adli makamlara
iletildi.

Geçen yıl yasa dışı bahis
şüphesi taşıyan yaklaşık 500
milyon lira ve 5,5 milyon dolar-
lık işlem, teşebbüs aşamasında
engellendi ve Cumhuriyet baş-
savcılıklarına bilgi verildi. Bu yıl
da güvenlik ve adli birimlerle iş-
birliği halinde çalışılarak Siber-
göz-46 Operasyonu'nda
yaklaşık 7 milyar liralık haksız
kazanç tespit edildi. Türkiye'nin
en büyük siber operasyonu
olarak kayıtlara geçen Siber-
göz-14 operasyonunda da mil-
yarlarca lira değerinde suç
gelirine el konulması sağlandı.

Yasa dışı bahis tahsilatlarını
yapan ve finansal sistemde

binlerce hesabı kiralayarak ya
da çalarak suç örgütlerine ak-
tarımına aracılık eden iki büyük
organize suç oluşumunun fi-
nansal akışları kesildi. Organi-
zasyon yöneticileri ile finansal
altyapıyı kuran, yazılım ve do-
nanım işlemlerini gerçekleştiren
kişilerin bilgileri adli makamlara
aktarıldı.

MiLLi PiYanGO Da
SiTeLeRe ÖnLeM aLDI

Milli Piyango İdaresi (MPİ)
tarafından da illegal olarak dü-
zenlenen her türlü şans oyu-
nunu ve bahsi sanal ortamda
oynatan internet siteleri tespit
edilerek Bilgi Teknolojileri ve
İletişim Kurumuna (BTK) ihbar
ediliyor.

Bu doğrultuda geçen yıl
168 bin 30 ve bu yılın ocak-
eylül döneminde 183 bin 260
siteye yönelik tespit yapıldı ve
erişim engeli getirilmesi için ih-
barda bulunuldu. Bu yıl aylık
ortalama 20 bin civarında site
için önlem alındı. Yılın 9 ayında
erişimi engellenen sitelerin 98
bininin ABD menşeli, 32 bininin
Ermenistan ve 12 bininin Hol-
landa kaynaklı olduğu görüldü.

Sanal Ortamda Oynatılan
Talih Oyunları Hakkındaki Yö-
netmelik'in yürürlüğe girdiği
2006 yılından bugüne kadar
422 bin 594 site için ihbarda
bulunuldu ve bunların 393 bin
13'ü için erişim engeli tedbirinin
uygulanması sağlandı.

Yeni SUÇ DUYURUSU
HazIRLIĞI

MPİ, 2016-2023 döneminde
erişimin engellenmesini sağlan-
dığı halde farklı isimlerle faali-
yet göstermeye devam eden
168 bin site hakkında yasal
işlem yapılmak üzere şubatta
Ankara Cumhuriyet Başsavcılı-
ğına suç duyurusunda bu-
lundu. Bu sitelerle ilgili adli
süreç devam ediyor.

Ayrıca, 2021-2024 döne-
minde 739 defa erişim engeli
getirilen Meritking, Meritbet,
Meritslot gibi çeşitli adlarla faa-
liyet gösteren internet siteleri
hakkında da suç duyurusunda
bulunuldu. Ocak-eylül döne-
minde de erişim engeli getirilen
sitelere delillendirme çalışma-
ları devam ediyor. Bu sitelerin
yetkilileri ile yasa dışı faaliyetler
için para transferine aracılık ya-
panların cezalandırılması için
yeni bir suç duyurusunda da
bulunulacak.

"VaTanDaŞLaRIMIz 
FaRKInDa OLMaDan 

SUÇa BULaŞIYOR"
Hazine ve Maliye Bakanı

Mehmet Şimşek, vergi, hasılat
ve kamu payı kaybına neden
olan kayıt dışı ekonomik faali-
yetleri ve mali suçları önlemeye
yönelik mücadeleye kesintisiz
devam ettiklerini söyledi.

Sanal ortamda faaliyet gös-
teren ve suç örgütleri tarafın-
dan işletilen yasa dışı site ve
oyun platformlarının kamu ma-
liyesi ve toplum düzeni bakı-
mından tehdit oluşturduğunu
vurgulayan Şimşek, "Yurt dı-
şında kurulu sunucular üzerin-
den ülkemize yönelik yayın

yapan ve organize suç örgütleri
tarafından işletildiğini değerlen-
dirdiğimiz internet siteleri, suç-
tan elde ettikleri gelirleri ya yurt
dışına transfer ediyor ya da ak-
lıyor." dedi.

Şimşek, suç örgütleri tarafın-
dan işletilen sitelerde kumar ve
bahis oynayanlar ile banka bilgi-
lerini veya elektronik ödeme he-
saplarını tahsilat için bu sitelere
kullandırılan vatandaşlara yöne-
lik uyarıda bulunarak, şöyle ko-
nuştu: "Bu vatandaşlarımız
farkında olmadan suça bulaşı-
yor. Böylece hem ekonomik ka-
yıplara uğruyor hem de adli
soruşturmalarla muhatap olma
riskiyle karşı karşıya kalıyorlar.
Vatandaşlarımızın, özellikle öğ-
rencilerin ve gençlerimizin çok
dikkatli ve bilinçli olması, yasa
dışı site ve platformlara üye ol-
maması, kişisel ve finansal bilgi-
lerini suç örgütleriyle
paylaşmaması ve kendisini suç
niteliğindeki faaliyetleri finanse
etmekten koruması önem taşı-
yor. Sanal ortamda işlenen suç-
lar mutlaka iz bırakır. Daha
sonra idari ve adli soruşturma-
lara muhatap olmak istemiyor-
larsa sanal kumardan ve yasa
dışı bahis ve benzeri oyunlardan

uzak dursunlar. Bu bilgiler, yasa
dışı bahis ve dolandırıcılık gelir-
lerinin izinin kaybettirilmesi yani
aklanması sürecinde yoğunlukla
kullanılıyor. Bu bilgileri payla-
şanlar hapis cezası dahil çeşitli
yaptırımlarla karşı karşıya kalı-
yor."

"TÜMÜYLe 
enGeLLeMeYe 
KaRaRLIYIz"

Suçluların tespit edilip ceza-
landırılmasını sağlayana kadar
söz konusu tüm adli soruş-
turma süreçlerini hassasiyetle
izleyecek ve davalara müdahil
olacaklarını dile getiren Şimşek,
"Şans oyunları sektöründeki li-
sanssız faaliyetleri ve buna
bağlı oluşan vergi kayıp ve ka-
çağını önlemeye ve kanunen
yasak olan sanal kumarı bütü-
nüyle engellemeye kararlıyız.
Önümüzdeki dönemde uygula-
madaki sorunları çözecek, mali
suçları asgari düzeye indirecek
yeni tedbirler öngörüyoruz.
Mevzuat değişikliği dahil bütün
seçenekleri değerlendiriyoruz.
Bu amaçla konunun bütün ta-
raflarının katkılarıyla kapsamlı
ve bütünleşik yeni bir müca-
dele konsepti üzerinde çalışı-
yoruz." ifadelerini kullandı. aa
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kanseri riskinde de azalma gözlemleniyor”
“Emziren annelerde meme ve yumurtalık 

çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Bölümü’nden Uzm. Dr. Şule
Sayıner Şimşek, “Araştırmalar,
emzirmenin bebeklerin ileriki
yaşlarında obezite, diyabet ve
alerjik hastalıklara yakalanma
riskini azaltabileceğini gösteri-
yor. Aynı şekilde, emziren an-
nelerde meme ve yumurtalık
kanseri riskinde de azalma
gözlemleniyor” dedi.   

Çocuk Sağlığı ve Hastalık-
ları Bölümü’nden Uzm. Dr. Şule
Sayıner Şimşek, emzirmenin
kadınlarda meme ve yumurtalık
kanserini azalttığına ilişkin bir
basın açıklamasında bulundu.
Doğal, besleyici ve her zaman
hazır olan anne sütünün, be-

beklerin hem fiziksel hem de zi-
hinsel gelişimlerini destekledi-
ğini, onları birçok hastalığa
karşı koruduğunu söyleyen
Şimşek, bebeklerin ilk 6 ay bo-
yunca sadece anne sütüyle
beslenmenin, bebeklerin bağı-
şıklık sistemini güçlendirdiğini
ve sağlıklı bir gelişim sağladı-
ğını vurguladı. 

Şimşek, anne sütünün
hem bebekler için hem de anne
için birçok hastalık riskini azalt-
tığını söyledi. 

“anne bebek 
arasındaki güven 

bağını güçlendirir” 
Doktor Şimşek, emzirme-

nin sadece bebek için değil,

anne için de sayısız fayda sun-
duğunu kaydetti.

Şimşek, emzirmenin anne-
nin doğum sonrası iyileşmesini
hızlandırdığını ve kilo kontro-
lüne yardımcı olduğunu vurgu-
layarak, “Emzirme sırasında
salgılanan oksitosin hormonu,
rahmin kasılmasını teşvik eder
ve doğum sonrası kanamaların
azalmasına yardımcı olur. 

Ayrıca, emzirme anne-
bebek arasındaki duygusal
bağı da güçlendirir” ifadelerini
kullandı. 

“yanlış emZirme
PoZisyonu meme başı 

yaralanmalarına 
neden olur” 

Şimşek, bebeğin doğru
pozisyonda tutulmasının em-
zirme sürecinin sağlıklı ilerle-
mesi açısından önemli
olduğuna dikkat çekti.

Emzirme sırasında bebeğin
ağzının meme başı ve çevresini
kavrayacak şekilde konumlan-
dırılması gerektiğini belirten
Şimşek, "Bebek emme sıra-
sında düzenli ve ritmik hareket-
lerle yutkunmalıdır. 

Eğer emzirme sırasında
meme başında rahatsızlık his-
sediliyorsa, emzirme pozisyo-
nun gözden geçirilmesi
gerekebilir" diye vurguladı. 

Uzm. Dr. Şimşek, emzirme
sırasında hem annenin hem de

bebeğin rahat bir pozisyonda
olmasının, sağlıklı emzirme sü-
reci için kritik olduğunu belirtti.
"Anne dik oturmalı, sırtı destek-
lenmeli ve bebek anneye yakın
olacak şekilde tutulmalıdır. 

Bebeğin başı, boynu ve
omuzları aynı hizada olmalıdır"
diyen Şimşek, yanlış pozisyo-
nun meme başı yaralanmala-
rına ve bebeğin yeterli miktarda
süt alamamasına yol açabile-
ceğini de sözlerine ekledi. 

“ilk süt, bebeğin
ilk aşısıdır” 

Yeni doğan bebeklerin her
2-3 saatte bir emzirilmesi ge-
rektiğini söyleyen Şimşek, söz-
lerine şöyle devam etti: 

“İlk süt olarak bilinen ko-
lostrum, bebeğin ilk aşısı olarak
kabul edilir ve pek çok hasta-
lığa karşı koruma sağlar. 

Her emzirme seansı genel-
likle 15-20 dakika sürmeli. Bu
süre bebek büyüdükçe anne
sütünü daha hızlı emebildiği
için süre kısalabilir.

Anne sütü üretiminin artırıl-
ması için sık emzirme önemli-
dir. Annenin yeterli sıvı alımı ve
dengeli beslenmesi de süt üre-
timini destekler. 

Galaktagog olarak bilinen
süt artırmaya etkili gıdalarla
anne sütü üretimi desteklenebi-
lir. 

Yulaf, badem, yeşil yapraklı

sebzeler ve zencefil gibi besin-
ler süt üretimini artırmaya yar-
dımcı olabilir." 

“emZirme 
bebeklerin obeZite,

alerjik hastalıklar ve
diyabet riskini aZaltır”

Emzirmenin, uzun vadede
hem anne hem de bebek için
çeşitli sağlık faydaları sağladı-
ğını vurgulayan Şimşek, “Araş-
tırmalar, emzirmenin bebeklerin
ileriki yaşlarında obezite, diya-
bet ve alerjik hastalıklara yaka-
lanma riskini azaltabileceğini
gösteriyor. Aynı şekilde, emzi-
ren annelerde meme ve yumur-
talık kanseri riskinde de azalma
gözlemleniyor” diyerek, müm-
kün olduğunca DSÖ önerilerine

uygun olarak ilk 2 yaşta emzir-
menin önemine dikkat çekti. 

“emZirmede sorun 
yaşayanlar mutlaka 

Profesyonel 
destek alsın” 

Şimşek, emzirme süre-
cinde karşılaşılan zorluklarla
başa çıkabilmek için annelerin
yalnız olmadığını söyleyerek
Çocuk Sağlığı Uzmanı veya
Emzirme Danışmanı gibi sağlık
profesyonellerine danışmanın
önemine dikkat çekti. Uzm. Dr.
Şimşek, "Emzirme sürecinde
yaşanan sorunlar nedeniyle
emzirmeyi bırakmak zorunda
kalmadan, doğru bilgi ve des-
tek alınarak bu zorlukların üste-
sinden gelinebilir” dedi. iha 

World Health Organiza-
tion sağlık istatistiklerine göre
Türkiye’de 6-9 yaşındaki ço-
cukların yüzde 24,8’i obezken,
İstanbul’da spor okullarındaki
çocukların yüzde 40’ı ise aşırı
kilolu-obez kategorisinde yer
alıyor. Ayrıca çocuklar, 14 ya-
şına gelene kadar yüzde 70
oranında sporu bırakıyor. Doç.
Dr. Mehmet Soyal, çocukların
sporu bırakmasında en büyük
nedenin aile baskısı olduğunu
söylerken Diyetisyen Hande
Nur Onur Öztürk ise okul kan-
tinlerindeki fiyat politikasıyla
çocukların sağlıklı beslenmeye
yönlendirilebileceğini belirtti.   

Yayınlanan istatistiklere
göre; 880 milyonu yetişkin,
159’u çocuk olmak üzere dün-
yada 1 milyondan fazla kişi
obez. 2022’de her 8 kişiden biri
obezken; yetişkin obezite ikiye,
ergen obezite dörde katlanmış
durumda. 5 yaş altı 37 milyon
çocuk fazla kilolu, 5-19 yaşında
390 milyon çocuk ve ergen
fazla kilolu, 160 milyonu ise

obez. Obezite, diyabet ve hare-
ketsizlikte Türkiye, Avrupa’da
birinci sırada yerini almıştı.

Spor Bilimleri Fakültesi, An-
trenörlük Eğitimi Bölüm Baş-
kanı Doç. Dr. Mehmet Soyal ile
Sağlık Bilimleri Fakültesi, Bes-
lenme ve Diyetetik Bölümü Dr.
Öğr. Üyesi Hande Nur Onur
Öztürk ise obeziteyle mücadele
için dikkat edilmesi gereken püf
noktaları anlattı. 

Doç. Dr. Mehmet Soyal,
“TÜİK verilerine göre Türki-
ye’de erkek çocukları bir günde
38 dakika egzersiz yaptığı gö-
rülürken kız çocuklarının 12 da-
kika yaptığı görülüyor. 18
yaşından sonra ise bu rakam
erkeklerde 12 dakikaya, kız-
larda 5 dakikaya düşüyor. 

Bunu değerlendirdiğimizde
ise ülkemizde spor kültürünün,
bilincinin çok fazla oturmadığını
görüyoruz.

Özellikle 3 yaşından itiba-
ren çocuklara temel hareket
eğitimi verilmeli. Ardından pro-
fesyonel olarak hangi branşa

yatkınsa ona yönlendirebilirsi-
niz. Son dönemlerde çocukları
spora yönlendirme bilinci arttı”
dedi. 

“çocukların sPoru
bırakmalarında birinci 

neden aile baskısı” 
Çocukların 14 yaşına ge-

lene kadar yüzde 70 oranında
sporu bırakması ile ilgili yorum
yapan Doç. Dr. Mehmet Soyal
şunları söyledi: 

“Bunun birinci nedeni ara-
sında aile baskısı geliyor.

Yanlış antrenman yükle-
mesi ve bununla akademik ba-
şarının daha önemli olduğu
kanısının aktarılması da önemli
bir etken. 

Ne yazık ki çocukların oyun
ve öğrenme döneminde ailele-
rin onlardan sportif başarı bek-
lentisi de oluyor. Bu da
çocuklarda mental bir baskıya
ve sakatlığa sebep oluyor. O da
doğal olarak spordan ya da ha-
reket sürecinden soğumasına
sebep olabiliyor.” 

“Geleceğimiz için gençleri-

mize yatırım yapmamız gereki-
yor” diyen Mehmet Soyal, “Bu
yatırımın da başlangıcı egzersiz
ve sporla çocuklarımızı hayat
boyu spor mantığında hareket
etmesidir. Biz antrenman, eg-
zersiz yaptırdığımızda çocuklar
akademik başarıdan uzaklaş-
mıyor. Aksine; sosyolojik, fizyo-
lojik, postürel bozukluklarından
arındığı gibi akademik başarıda
da kendisini çok daha fazla
ifade edebiliyor. Pratik dü-
şünme yeteneği kazanabiliyor.
Bu konuda da zaten egzersiz
ve sporun çok büyük bir
öneme sahip olduğunu söyle-
yebiliriz” dedi. 

Beslenme önerilerinde bu-
lunan Dr. Öğr. Üyesi Hande Nur
Onur Öztürk ise İstanbul’da bu
kadar kilolu insanın olmasının
nedenlerinden biri de aslında
çok fazla yollarda vakit geçiri-
yor olmamız. Ne kadar beslen-
memizi düzeltirsek düzeltelim
bize ayrılan vakit bir şekilde tra-
fikte gidiyor. Bu da bizim sü-
rekli oturmamıza, aynı

pozisyonda kalmamıza neden
oluyor. Çocukların da okula
arabayla, servisle gidip geldi-
ğini düşündüğümüzde kaçınıl-
maz son oluyor. Bu yüzden
çocuklarınızın hareket etmesi
çok önemli. İkinci önemli şey
ise beslenme” şeklinde ko-
nuştu. 

“Okulda zaten yemek veri-
liyorsa bakanlığın uyguladığı ta-
limatlara göre veriliyor” diyen
Dr. Öğr. Üyesi Hande Nur Onur
Öztürk, “Özellikle çocukların
erişimine daha çok uygun ola-
cak şekilde meyve ve sebze tü-
ketiminin artırılmasına yönelik

okul kantinlerindeki fiyatların
düşürülmesi aslında oldukça
önemli. Özellikle süt, meyve
sebzelerin çocuklara sağlan-
ması konusunda fiyat politika-
sında bir değişikliğe gitmek
oldukça önemli. Geleneksel pi-
şirdiğimiz tencere yemekleri en
sağlıklı olanıdır. Dört yapraklı
yonca dediğimiz beslenme mo-
delimiz var. Bu grubun içinde
aslında her bir bireyin bir gün
içinde tüketmesi gereken besin
sınıflandırılmış; süt grubu, et
grubu, tam tahıl grubu meyve
ve sebze grubu” şeklinde ko-
nuştu. iha
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Her birey zorlu olaylardan sonra büyüyemiyor
Psikolog Özge Sert,

“Psikoterapi, bireylerin yaşa-
dıklarını anlamlandırmalarına,
bu süreçten güçlenerek çıkma-
larına ve büyümelerini destek-
leyici farkındalık geliştirmelerine
yardımcı olabilir.

Zorlayıcı durumlar sonrası
büyüme, her bireyin deneyimle-
yebileceği bir süreç değildir”
dedi.   

Deneyimlerden büyümek
herkes için aynı kolaylıkta ol-
muyor. Bazı kişiler daha zor

anlar yaşıyor. 
“Zorlayıcı 

durumlar hayatın 
ayrılmaZ

bir Parçasıdır” 
Konuyla ilgili Onma Psiko-

loji'den Psikolog Özge Sert
açıklamalarda bulundu. Psiko-
log Sert, “Öldürmeyen şey
bazen de güçlendirebilir. Zorla-
yıcı durumlar elbette hayatın
ayrılmaz bir parçasıdır. Fakat
bir açıdan bilindiği üzere zorla-
yıcı yaşam olayları, bireylerin

yalnızca duygusal olarak yara-
lanmasına değil, aynı zamanda
hayatın anlamını yeniden de-
ğerlendirmesine de yol açabilir.
Zorlayıcı durumlar sonucunda
büyümek, insanların psikolojik
dayanıklılığını artırarak daha
güçlü bir benlik algısı oluştur-
malarına yardımcı olabilir” dedi. 

“dönüştürücü 
gücün sonucu 

büyümedir” 
Zorlayıcı deneyimlerin

dönüştürücü bir tarafı olduğuna
vurgu yapan Sert, “Zorlayıcı
olaylar, bireylerin mevcut
yaşam düzenlerini altüst edebi-
lir ve bu durum, kişinin iç dün-
yasında derin değişiklikler
oluşturabilir.

Ancak, bazı bireyler bu kriz
durumlarından sonra eski halle-
rine dönmekle yetinmeyip, bu
deneyimleri daha büyük bir içe
ait güç ve bilgelikle anlamlandı-
rır. Büyüme kavramı, bu dönüş-
türücü gücün sonucudur. Bu
süreçte bireyler, yaşamlarına
daha büyük bir perspektif ka-

zanabilir, empati kapasitelerini
artırabilir ve yaşamın anlamına
dair daha derin bir farkındalık
geliştirebilirler” ifadelerini kul-
landı. 

“dayanıklılık
geliştirenler, 

Zorluklara rağmen 
ayakta kalabilir” 

Zorlayıcı deneyimler son-
rası büyümeyi destekleyen fak-
törleri sıralayan Psikolog Özge
Sert, daha sonra şunları söy-
ledi: 

“Her birey zorlayıcı durum-
lar sonrası büyüme sürecine
farklı tepkiler verebilir. Büyü-
meyi etkileyen bazı faktörler ise
sosyal destek, kişilik özellikleri,
başa çıkma stratejileri olarak sı-
ralanmaktadır. Ayrıca 

zorlayıcı durumlar sonrası
büyüme, psikolojik dayanıklılık
ile yakından ilişkilidir. Dayanıklı-
lık, bireyin stresli ve zorlayıcı
olaylara karşı esneklik gös-
terme kabiliyetidir. Tıpkı tram-
bolinin esnek ve güçlü filesi
gibi, dayanıklılık da zorluklar

karşısında bizi koruyup, her
zıplamada daha yükseğe çık-
mamıza imkan tanır. Dayanıklı-
lık geliştiren kişiler, yaşadıkları
zorluklara rağmen ayakta kala-
bilir, duygusal düzenlemelerini
daha rahat sağlayabilir ve ha-
yatlarına devam edebilirler.” 

“kişisel gelişimler 
şekillenir” 

Zorlayıcı durumlar sonrası
büyümenin birçok farklı alanda
gerçekleştiğine vurgu yapan
Psikolog Sert, “Büyüme farklı
alanlarda gerçekleşebilir. Bu
alanlar, bireylerin yaşamlarına
anlam katma biçimlerini ve kişi-
sel gelişimlerini şekillendirir. İliş-
kilerde derinleşme, yeni
imkanlar, kişisel güçlenme ola-
rak 3 farklı alanda kişisel geli-
şim şekillenebilir” dedi. 

“Zorlayıcı olaylar
sonrası herkes büyüme 

gösteremeZ” 
Psikoterapinin çok önemli

olduğuna dikkat çeken Psiko-
log Özge Sert, ardından şu ifa-
deleri kullandı: 

“Bireyi zorlayan durumlar
sonrası büyümenin gerçekleş-
mesi için profesyonel destek
oldukça önemlidir. Psikoterapi,
bireylerin yaşadıklarını anlam-
landırmalarına, bu süreçten
güçlenerek çıkmalarına ve bü-
yümelerini destekleyici farkın-
dalık geliştirmelerine yardımcı
olabilir. 

Terapistlerin bu süreçte da-
nışanla birlikte yürümesi, bire-
yin duygusal iyileşmesine ve
deneyimlerini olumlu bir şekilde
dönüştürmesine katkı sağlar.
Zorlayıcı durumlar sonrası bü-
yüme, her bireyin deneyimleye-
bileceği bir süreç değildir.
Ancak zorlukların içinden çıkıp
buradan gelişim sağlamak da
mümkündür. Zorlayıcı olaylar,
görülmeyen yönüyle bireylerin
daha güçlü, dayanıklı ve hayat-
larına daha anlamlı bir bakış
açısıyla devam etmelerini sağ-
layabilir. Bu süreç bireylere, ya-
şanan acının ardından gelen
iyileşmenin de mümkün oldu-
ğunu gösterir.” iha 
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Trendyol 1. LİG PUAN CETVELİ

F.KARAGÜMRÜK       8     4      3    1    15   9     6     15
ERZURUMSPOR FK  8     5      0    3    11    6     5     15

ÜMRANİYESPOR       8     4      2    2    16   12   4    14
İSTANBULSPOR         7     4      1    2    11    5     6     13
A.KEÇİÖRENGÜCÜ   8     3      4    1    9      6     3     13
KOCAELİSPOR          7     4      1    2    8      7     1     13
AMED SPOR               7     3      3    1    9      4     5     12
BANDIRMA SPOR      8     3      3    2    10   8     2     12
IĞDIR FK                     8     3      2    3    11    7     4     11
GENÇLERBİRLİĞİ      8     3      2    3    6      6     0     11
ÇORUM FK                 8     2      4    2    9      8     1     10
MKE ANKARAGÜCÜ  8     3      1    4    8      9     -1   10
PENDİKSPOR             8     3      1    4    11    14   -3   10
ŞANLIURFASPOR      8     3      1    4    10   13   -3   10
EROKSPOR                7     3      0    4    11    10   1    9
BOLUSPOR                8     2      3    3    8      8     0     9

MANİSA FK                 8     4      2    2    14   9     5     14

SAKARYASPOR         8     1      4    3    8      13   -5   7
ADANASPOR A.Ş.      8     1      3    4    9      19  -10  6
Y.MALATYASPOR       8     0      0    8    4      25  -21  -3
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ManiSa Futbol Kulübü, Trend-
yol 1. Lig'in 8. haftasında saha-
sında Gençlerbirliği'ni 30.
dakikada Mamadou Cissok-
ho'nun attığı golle 1-0 mağlup

ederek puanını 14'e çıkardı.
Manisa Futbol Kulübü, Trendyol

1. Lig’in 8. haftasında evinde karşılaş-
tığı Gençlerbirliği'ni tek golle mağlup

etti. Siyah-beyazlı ekip, sahadan galip ay-
rıldı. Manisa 19 Mayıs Stadyumu’nda oy-

nanan karşılaşmayı Başkan Yasemin Buket
Aktan, Yönetim Kurulu Üyeleri ve çok sayıda

taraftar takip etti.
Manisa ekibi, maç boyunca etkili bir per-

formans sergileyerek topa sahip olma konu-
sunda üstünlük sağladı ve Gençlerbirliği'ne

fazla pozisyon vermedi. 
Manisa FK rakibini 30. Dakikada Cissok-

ho’nun attığı golle 1-0 yenmeyi başardı. Siyah be-
yazlılar aldığı galibiyetle puanını 14’e çıkarırken,

Gençlerbirliği ise 11 puanda kaldı. Gelecek hafta ise
milli maç nedeniyle ligde maç oynanmayacak. 

Hakemler: Süleyman Bahadır, Güner Mumcu Taştan, Harun Reşit Güngör
Manisa FK: Alperen Uysal, Yusuf, Bartu, Gameli, Kaan, Oğuz (Diallo dk. 55), Cis-

sokho, Efe (Kadir Kaan dk. 55), Ramirez (Kazım Can dk. 81), Fofana (Osuji dk.
81), Wriedt (Muhammed Enes dk. 67)

Yedekler: Eren, Kerem, Umut, Oktay, Muhammet Ensar
Teknik Direktör: Çağdaş Çavuş
Gençlerbirliği: Erhan, Alperen Babacan, Sinan, Zuzek, Oğuzhan (Fıratcan

dk. 65), Mikail (Jimmy Durmaz dk. 83), Etebo (Nalepa dk. 46), Metehan, Mete
Kaan (Gökhan dk. 46), Buğra (Yatabare dk. 65), Djitte

Yedekler: Orkun, Samed, Çağrı, Taha Necati, Ensar
Teknik Direktör: Recep Karatepe
Gol: Cissokho (dk. 29) (Manisa FK)
Sarı kartlar: Gameli, Kazım Can (Manisa FK), Etebo, Djitte, Jimmy Durmaz, Al-

peren Babacan (Gençlerbirliği)

1 0

MANISA FK EVINDE GALIP!

ManiSa FK Teknik Direktörü
Çağdaş Çavuş, Gençlerbirliği gali-
biyeti sonrası oyuncularının özveri-
sinden memnun olduğunu
belirterek, takımın iyi bir hikaye
yazma yolunda olduğunu söyledi.

Trendyol 1. Lig'in 8. haftasında
Manisa FK sahasında ağırla-
dığı Gençlerbirliği'ni 1-
0 mağlup etti.
Maçın ardından
Manisa FK Tek-
nik Direktörü
Çağdaş
Çavuş basın
toplantısında
açıklamalarda
bulundu. 

Manisa FK
Teknik Direktörü
Çağdaş Çavuş,
"Geçen hafta oynadığı-
mız maçtan sonra takımımı-
zın bugün göstereceği reaksiyon
çok değerli olacaktı. Kendimizi
ligde nereye koyabileceğimizi veya
neler yapabileceğimizi görmek
adına bu maç çok önemliydi. Takı-
mımız gerçekten burada çok güzel
bir reaksiyon gösterdi. İlk devreye
başladığımızda müthiş oyun coş-
kusu, rakibe hiç pozisyon verme-
yen bir oyunumuz vardı.
Rakibimizin oyun içerisinde neler
yapacağıyla ilgili hangi reaksiyonları

gösterecekleri ile ilgili olan kısımda
da çok iyi analiz yapmıştık. Oyuncu
grubum çok iyi reaskyion göstere-
rek, çok özveriyle oynadılar. İkinci
devreye başladığımızda ister iste-
mez özellikle ön tarafta oyunu biti-
remememiz bize hızlı hücumlarla

geri döndü. Buna da takımımız
gerçekten sonradan çok

iyi reaksiyon gösterdi.
İkinci devrede girdi-

ğimiz çok fazla gol
pozisyonu var,
değerlendirebil-
seydik belki çok
daha farklı bir
noktaya gide-
cekti. Takımımın

gösterdiği oyundan
memnunum. Manisa

FK, iyi oyun oynayan,
oyun coşkusu olan ve bu-

nunla beraber de kazanma ar-
zusunu hep gösteren bir takım
ortaya koyuyor. Bu bizi nereye gö-
türür hep beraber göreceğiz. Ger-
çekten takım olarak, yönetim
olarak çok büyük fedakarlıklar ya-
pıyor herkes. Yönetimimiz dışarıda,
takımımız içeride gerçekten çok
güzel konsantre oluyoruz bu işe.
Birlikte her şeye rağmen güzel bir
hikaye yazacağız. Umut ediyorum
sonu yazılmış hikayenin içerisindeki
kahramanlar da bizler oluruz" dedi. 

Bir gazetecinin ikinci yarıdaki
yavaş oyun ve yedek kulübesindeki
oyuncuların durumuyla ilgili sorunu
yanıtlayan Çavuş, "Takım kadro-
suna baktığınızda dışarıda kalan
oyuncu grubumuz çok genç bir
oyuncu grubu. Biz içeride bunu
çok doğru bir şekilde harmanlayıp,
ortaya bir şey çıkartmaya çalıştığı-
mız bir yapı var. 

Böyle de devam edeceğiz ligin
sonuna kadar.  Oyuncularımızın
oyunlarını geliştireceğiz ve onları
Manisa FK olarak Türk futbolunda
kazandıracağız. Bu da şu ana
kadar çok iyi gidiyor aslında. 65.
dakikadan sonra ister istemez
oyuncu grubu skoru korumaya
çalıştı.  Bu düşüncelerinden kay-
naklı da oynadıkları bölgeyi değiş-
tirdiler. Burada da biraz daha
ikinci bölgeyi savunmayı düşün-
düler. Bence de iyi de yaptılar. Ra-
kibin merkez santraforları ile ikiye
ikide, yüksek toplarda çok iyilerdi.
Dönen toplar da çok iyilerdi.
Zaman zaman oyun içerisinde
böyle şeyler olacak. Önemli olan
orayı da iyi oynayabilmek. 65'ten
sonraki bölümü de iyi oynadığı-
mızı düşünüyorum. Yakaladığımız
pozisyonları değerlendirmiş olsak
belki maç çok farklı bir yere gide-
cekti. İyi oynadığımız için çok
memnunum" diye konuştu. iHa

ManiSa Futbol Kulübü’nün
genç futbolcusu Umut Erdem,
Türkiye U20 Milli Takımı’nın Por-
tekiz ve Polonya ile oynayacağı
U20 Elit Lig maçlarının aday kad-
rosuna davet edildi.

U20 Milli Takımı 10 Ekim Per-
şembe günü İstanbul'da Portekiz
ve 15 Ekim Salı günü Lomza'da
Polonya ile oynayacağı U20 Elit
Lig maçlarının aday kadrosu
açıklandı. Aday kadroda Manisa
Futbol Kulübü genç futbolcusu
Umut Erdem de yer aldı. Aday
kadroya davet edilen oyuncular, 6
Ekim Pazar günü saat 18.00'de
İstanbul’da toplanacak. Manisa
ekibinden yapılan açıklamada,
“Manisa Futbol Kulübümüzü ve
Manisamız’ı Milli formayla temsil
edecek olan genç futbolcumuz
Umut Erdem’i kutluyor, A Milli Ta-
kım’a giden yolda başarılar diliyo-
ruz.” denildi.

Umut Erdem'e
Milli davet

"Takım olarak güzel bir hikaye yazıyoruz"

karaağaçlı Teknik Spor, geçtiğimiz
günlerde sağlık sorunları ve hakkında yapılan
iftiralar ile ilgili açıklama yapan Şehzadeler Be-
lediye Başkanı Gülşah Durbay’a anlamlı bir
destek gösterisinde bulundu.   

Manisa Merkez 1. Amatör Küme B Gru-
bunda Mütevelli’de oynanan Karaağaçlı Teknik
Spor - Çarşı FK maçı öncesinde, Karaağaçlı
Teknik Spor futbol takımı sahaya “Gülşah Baş-
kanım Seninleyiz” yazılı pankartla çıkarak Baş-
kan Durbay’a moral verdi. iHa

Karaağaçlı Teknik Spor’dan 
Başkan Durbay’a pankartlı destek   

Cansu MERİÇCansu MERİÇ

Burhan AKDEMİRBurhan AKDEMİR

Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi'nin
ilk haftasında Manisa Basket, evinde Bursas-
por Basketbol'a 81-73 yenilerek sezona mağlu-
biyetle başladı.

Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi'nin ilk
haftasında Bursaspor Basketbol, deplasmanda
Manisa Basket'i 81-73 yendi.

Türkiye Sigorta Basketbol Süper Ligi'nin
2024-2025 sezonu, Manisa Basket ile Bursas-
por Basketbol arasında Muradiye Spor Salo-
nu'nda oynanan mücadelede, Bursaspor
deplasmanda 81-73’lük skorla galip geldi.

Karşılaşmanın ilk periyotu 19-22’lik skorla
Bursaspor lehine sonuçlanırken, devreyi de 41-
31 önde kapattılar. Üçüncü periyotta Manisa
Basket farkı kapatmayı başarsa da Bursaspor
56-53 önde girdiği son periyotta üstünlüğünü
koruyarak maçı kazandı. Spor Servisi

Manisa Basket 
mağlubiyetle başladı
Manisa Basket 
mağlubiyetle başladı

81-73


